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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento del Reglamento General de Protección de
Datos (UE) 2016/679.

ACTA - COMISSIÓ INFORMATIVA DE BENESTAR I DRETS SOCIALS, EDUCACIÓ,
CULTURA I ESPORTS

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ INFORMATIVA DE BENESTAR I DRETS SOCIALS,
EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS DEL DIA 24 DE MARÇ DE 2022

En la Sala a la Sala de Comissions I de l'Antiga Fàbrica de Tabacs (Pati A Segon Pis)
C/Amadeu de Savoia, nº11, de la ciutat de València, sent les nou hores del dia vint-i-quatre de
març de dos mil vint-i-dos, es reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa de Benestar i
Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, amb la assistència dels components d'esta, la Sra.
Isabel Lozano Lázaro, que s'incorpora en el debat del punt quart i assumix la Presidència, la Sra.
Luisa Notario Villanueva en substitució del Sr. Pere Fuset i Tortosa, la Sra. Glòria Tello
Company, la Sra. Pilar Bernabé García, la Sra. Maite Ibáñez Giménez, que  assumix  la
Presidència fins al debat del punt quart, la Sra. Marta Torrado de Castro, la Sra. Julia Climent
Monzó, la Sra. Amparo Picó Perís, i el Sr. José Gosálbez Paya, i actua com a Secretari José
Vicente Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s’examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s’adopten els següents acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l’acta de la Sessió anterior de data 17 de febrer de 2022.

Pregunta la presidenta si algun membre de la Comissió ha de formular alguna observació a
l'acta de la sessió del dia 17 de febrer de 2022, prèviament distribuïda amb la convocatòria. Com
que no hi ha cap observació, queda aprovada d'acord amb el que prescriu l'article 91 del ROF. 

2 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-04001-2022-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
SERVICI JARDINERIA SOSTENIBLE. Nomenar el jardí situat en la plaça enjardinada del
carrer Salvador Perles que limita amb CMSS Sant Marcelino amb codi de manteniment
99110922, amb el nom de Josep Renau.

DEBAT

El Sr. Gosálbez manifiesta que se abstendrán.

La Sra. Picó dice que ven la propuesta correcta pues se trata de uno de los más importantes
cartelistas y pinturas de la ciudad. Tiene duda sobre si la calle que tiene en Borbotó se le retirará
ahora el nombre.

La Sra. Tello  indica que el carrer mantindrà el seu nom, perquè posar-lo ara al jardí no
suposarà llevar-li el carrer.

La Sra. Picó manifiesta los desperfectos en el Palacio Renau en un techo (el fresco) por
humedad. Se ha advertido con el Consejo Valenciano de Cultura, instando la restauración,
formula la pregunta de en qué situación está este tema.

La Sra. Tello contesta que és un espai privat i la Conselleria podria instar-los, però no és
competència municipal. Urbanisme, des del Servei de Disciplina Urbanística, podria estudiar
dictar una ordre d'execució sempre que estiga protegit.

VOTACIÓ

La Comissió, per majoria de set vots a favor de: Luisa Notario Villanueva (Compromís),
Glòria Tello Company (Compromís), Pilar Bernabé García (Socialista), Maite Ibáñez Giménez
(Socialista), Marta Torrado de Castro (Popular), Julia Climent Monzó (Popular) i Amparo Picó
Peris (Ciudadanos), i una abstenció de José Gosalbez Paya (Vox), ha aprovat elevar a la Junta de
Govern Local el següent dictamen:

ACORD

"Primero.-En fecha 29 de diciembre de 2021, se solicita por Salvador González Bartual en
representación de la Associació de veins i veïnes del Barri de Sant Marcel.li (instancia nºI
0011820200238820) que, la plaza ajardinada situada en la calle Salvador Perles que limita con el
Centro Municipal de Servicios Sociales Sant Marcel.lí, tras la reciente ejecución de un mural
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 24 DE MARÇ DE 2022 3

homenaje a Josep Renau y para completar el mismo, se rotule con el nombre de Plaza de Josep
Renau.

Dicha solicitud ha sido suscrita por diversas entidades del barrio, Asociación Cultural del
Barrio de San Marcelino, Falla san Marcelino, Unió Musical L’horta Sant Marcel.lí, Asociación
para la Gestión de los Huertos Urbanos Rambleta, AMPA Ramiro Juver, CEIP Ramiro Juver,
Associació grupo de Consum per L’Horta.

Segundo.-En fecha 18 de enero de 2022, la Jefatura de Servicio de Servicios Culturales,
señala que,dado que ya existe una calle con la denominación de Josep Renau, se remita la
solicitud presentada al Servicio de Jardinería Sostenible al objeto de que se estudie la posibilidad
de denominar el emplazamiento indicado como Jardín Josep Renau.

Tercero.-El 27 de enero de 2022 se emite informe por la Jefatura de la Sección de
Coordinación Técnica del Servicio de Jardinería Sostenible en el que se indica:

"Josep Renau, una de les figures més conegudes de l'art valencià, pintor, artista gràfic i
muralista, va néixer a València el 1907. Va cursar estudis de Belles Arts entre 1919 i 1925 i poc
després va iniciar la seua carrera com a litògraf i cartellista publicitari. A més de professor de
Belles Arts a la Universitat de València, va ser nomenat Director General de Belles Arts en el
període 1936-1939, durant la Segona República Espanyola, centrant part de la seva tasca en la
salvaguarda del patrimoni historicoartístic, traslladant part dels fons del Museu del Prado, la
Biblioteca Nacional, l'Escorial i la catedral de Toledo a refugis allunyats del front de la Guerra
Civil, com les Torres de la porta dels Serrans de València, i posterior trasllat fins a Suïssa.

Al mes de maig de 2019 entitats socials i empreses del Barri de Sant Marcel·lí encarreguen
a l'artista valencià Martín Forés Sanz un mural composició de gran impacte visual, homenatge a
Josep Renau, entre els carrers Salvador Perles i Soria, sobre una façana del grup de habitatges
socials que va construir el 1960 la fàbrica de Cerveses Túria per als seus treballadors.

A la instància, sol·liciten anomenar l’espai com a plaça de Josep Renau, però, segon indica
el Servei de Recursos Culturals, ja existeix un carrer amb aquesta denominació; és pel que des
d’aquest Servei de Jardineria Sostenible s’iniciaran els tràmits per a promoure l’aprovació de
l’anomenament com a jardí de Josep Renau l’actual jardí situat junt al edifici on s’ubica el mural,
anomenat , amb el codi de mantenimentMiguel Català Gomis (Advocat) Pl. – Salvador Perlés C
99110922, si es considera oportú."

Cuarto.-En fecha 27 de enero de 2022 por Moción que presenta el Regidor Vicealcalde i
Delegado de Jardinería Sostenible i Renaturalización de la Ciudad en fecha 27 de enero de 2022
se propone a la vista de la petición formulada y del informe emitido por el Coordinador Técnico
del Servicio de Jardinería así como lo indicado por el Servicio de Recursos Culturales que  " per
part del Servei de Jardineria Sostenible, s’inicien els tràmits per a promoure l’aprovació de
l’anomenament com a jardí de Josep Renau l’actual jardí situat junt al edifici on s’ubica el mural,
anomenat , amb el codi de mantenimentMiguel Català Gomis (Advocat) Pl. – Salvador Perlés C
99110922."

A los anteriores HECHOS le son de aplicación los siguientes FUNDAMENTOS DE
DERECHO:
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PRIMERO.-El vigente Reglamento de honores y distinciones del Ayuntamiento de
Valencia (aprobado por el Ayuntamiento en sesión plenaria de 20 de diciembre de 1984,
modificado el 11 de febrero de 1994) en cuyo artículo primero se dispone que “con el fín de
premiar especiales merecimientos, beneficios señalados, servicios extraordinarios, trabajos
valiosos en cualquiera de los aspectos cultural, científico, artístico, deportivo…prestadas a la
ciudad, el Ayuntamiento podrá conferir algunas de las recompensas honoríficas entre las que
figura(apartado 10) “La rotulación excepcional de vías o edificios públicos a los efectos de
enaltecer cualquiera de los méritos que anteriormente se expresan, o bien revisten una
significación especial."

SEGUNDO.- Si bien en éste supuesto se trata de la denominación de un jardín municipal,
el procedimiento establecido en el anteriormente citado Reglamento, es plenamente aplicable por
analogía.

TERCERO.-El procedimiento para llevar a cabo la propuesta viene establecido en el
capítulo tercero del Reglamento de honores.

CUARTO.-La competencia para su aprobación de acuerdo con lo dispuesto en la
resolución de Alcaldía nº 9 de 20 de Junio de 2019 apartado 10, ha sido delegada en virtud de lo
establecido en el artículo 124.5 de la vigente Ley de Bases de Régimen Local, previo Dictamen
emitido por la Comisión de Bienestar y Derechos Sociales, Educación , Cultura y Deportes.

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de derecho y con el dictamen
favorable de la Comisión de Bienestar y Derechos Sociales, Educación, Cultura y Deportes se
propone a la Junta de Gobierno Local el siguiente acuerdo: 

UNICO. Nombrar el Jardín situado en la Plaza ajardinada de la calle Salvador Perles que
limita con CMSS San  Marcelino con código de matenimiento 99110922 con el nombre de Josep
Renau".

3 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000031-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular, relativa a
"Comissió de seguiment".

MOCIÓ

"En la sesión de la Comisión Informativa de Bienestar y Derechos Sociales, Educación,
Cultura y Deportes, del pasado 19 de Septiembre de 2019, se acuerda por parte del equipo de
Gobierno, con la abstención de los grupos de la oposición, la siguiente:

"Vista la moción presentada por el Grupo Popular referida a la gestión de instalaciones
deportivas, y dado que los trámites para regular la gestión de las instalaciones deportivas
municipales están en marcha, se propone alternativamente crear una comisión de seguimiento,
en el seno de la Junta Rectora de la Fundación Deportiva Municipal, al efecto de conocer los
avances que se vengan a producir con efectos 1 de enero de 2020".
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Ante todo esto y el tiempo transcurrido, desde el grupo municipal popular realizamos la
siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

ÚNICA.- Instar a la Fundación Deportiva Municipal a crear y convocar la primera sesión
de la Comisión de Seguimiento propuesta, antes del próximo 1 de Abril de 2022". 

DEBAT

La Sra. Torrado explica la moción.

La Sra. Bernabé dice que en la próxima Junta Rectora de la Fundación Deportiva
Municipal se pondrá en marcha la Comisión de Seguimiento. Plantea la siguiente alternativa en
el sentido de la moción: "La Fundación Deportiva Municipal creará la Comisión de seguimiento
de la licitación de la gestión de las instalaciones deportivas municipales, en la próxima sesión de
la Junta Rectora".

VOTACIÓ

Se sotmet la proposta alternativa a votació i per unanimitat s'acorda aprovar-la, decaient la
moció plantejada inicialment.

ACORD

La Fundación Deportiva Municipal creará la Comisión de seguimiento de la licitación de la
gestión de las instalaciones deportivas municipales, en la próxima sesión de la Junta Rectora. 

4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta conjuntament el Sr. Fernando Giner Grima i la Sra. Maria Amparo Picó
Peris, del Grup Municipal Ciutadans, relativa a "Sobre els objectes que componen el Museu
Marítim de València".

MOCIÓ

"El Ayuntamiento de Valencia acordó crear en 1972 el Museo Marítimo por iniciativa de
Joaquín Saludes Talens, que se instaló provisionalmente en las Torres de Serranos en 1974 y se
trasladó en 1994 a las Reales Atarazanas, al inmueble de las Reales Atarazanas, ambos
declarados Bienes de Interés Cultural (BIC), por acuerdo del pleno, con la decisión de destinarse
a Museo Marítimo estable y a sede de actos socio-culturales de la ciudad.

El Museo Marítimo está compuesto por maquetas de diferentes navíos y objetos
arqueológicos y maquetas navales. El Museo Naval de la Armada donó óleos de navíos y de
batallas y acuarelas. Además, de maquetas navales cedidas por maquetistas valencianos.
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El ayuntamiento decide en los primeros años del siglo XXI trasladar todos los materiales a
las dependencias del Archivo Inermedio del Servicio de Patrimonio Histórico del Ayuntamiento
de Valencia en Vara de Quart.

Sus piezas están en indebidas condiciones desde hace años por carecer dicho archivo
municipal de sistemas de control de humedad e incumplir con la difusión y promoción del Museo
Marítimo, reconocido por la Generalitat Valenciana y otros estamentos como el Consell València
de Cultura.

Éste grupo municipal ha podido comprobar la situación de las piezas del Museo Marítimo
y de sus indebidas condiciones. Además, hay una pieza de las Torres de Serranos, dos pianos y
esculturas.

PROPUESTAS DE ACUERDO:

1.- Que la Delegación de Patrimonio Histórico del Ayuntamiento de Valencia encargue un
informe a técnicos del consistorio y a profesionales del Departamento de Arqueología de la
Facultad de Historia para analizar todas las piezas y objetos del Museo Marítimo almacenadas en
las naves del Archivo Intermedio así como las expuestas en otras dependencias municipales.

2. Que dichas piezas del Museo Marítimo almacenadas en el Archivo Intermedio se
trasladen a las naves de la Sección de Investigación Arqueológica Municipal (SIAM) y a las del
Servicio de Patrimonio Histórico, por considerar dichos lugares los adecuados para su
conservación.

3.- Qué la delegada de Patrimonio Histórico dé cuenta a ésta comisión de las gestiones
realizadas desde 2015 sobre las reuniones del Patronato del Museo Marítimo y de la Fundación
del Museo Marítimo".

DEBAT

La Sra. Picó explica la moción.

La Sra. Tello indica que als tècnics de Patrimoni Històric els ha semblat estranya esta
moció. Dona lectura de la següent argumentació que li ha passat la tècnica del Servici de
Patrimoni Històric, mostrant malestar per la proposta de demanar informe a professionals del
Departament d'Arqueologia de la Facultat d'Història quan es compta amb tècnics municipals amb
formació i coneixement sobre este tema:

"1.- Que la Delegación de Patrimonio Histórico del Ayuntamiento de Valencia encargue un
informe a técnicos del consistorio y a profesionales del Departamento de Arqueología de la
Facultad de Historia para analizar todas las piezas y objetos del Museo Marítimo almacenadas en
las naves del Archivo Intermedio así como las expuestas en otras dependencias municipales.

Les peces de la col·lecció Joaquín Saludes estan inventariades i perfectament identificades
en la documentació que a l'efecte va realitzar l'anterior Cap de Secció d'Inventari i Moviment de
Fons, Isabel Barceló Chico.
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Esta col·lecció està formada per 3 grups d'objectes:

- Maquetes

- Col·lecció de llibres que formaven part de la biblioteca de Joaquín Saludes

- Materials arqueològics (restes d'àmfores, ceps i ancores)

Els objectes arqueològics de l'esmentada col·lecció ja van ser estudiats per la reconeguda
investigadora Asunción Fernández Izquierdo mitjançant la "Investigació i Divulgació dels Fons
Arqueològics Municipals, en la qual es recollien les àmfores conegudes en aquell moment, i en la
qual hi ha un capítol específic dedicat a la col·lecció Joaquín Saludes on també s'inclouen els
ceps i les ancores.

El resultat d'este estudi va donar lloc a una publicació per part de l'Ajuntament "Les
àmfores romanes de Valentia i del seu entorn marítim" dins de la Col·lecció de Temes
Arqueològics núm. 3.

Per tot l'exposat es considera que les peces que formen part de la col·lecció Joaquín
Saludes són perfectament conegudes i no és necessari que s'encarregue un informe al
Departament d'Arqueologia sobre este tema.

Al mateix temps, resulta ofensiu pels nostres treballadors la proposta de suposar que els
nostres tècnics no tinguen capacitat per si mateixos, havent de consultar a la UV.

2. Que dichas piezas del Museo Marítimo almacenadas en el Archivo Intermedio se
trasladen a las naves de la Sección de Investigación Arqueológica Municipal (SIAM) y a las del
Servicio de Patrimonio Histórico, por considerar dichos lugares los adecuados para su
conservación.

Les peces arqueològiques que formen la col·lecció Joaquín Saludes són materials que no
necessiten unes especials condicions per a la seua conservació, per la qual cosa no hi ha
inconvenient tècnic perquè estiguen depositades en la nau del Servici de Patrimoni, ja que en les
dependències d'arqueologia estarien en similars condicions ambientals.

D'altra banda, sembla lògic conservar la col·lecció Joaquín Saludes unida perquè formen
part d'un mateix conjunt i s'hauria de preservar la unitat del mateix sempre que siga possible, per
la qual cosa no procedeix dispersar els fons d'aquesta".

La Sra. Picó contesta que des de Grup Ciutadans no s'ha volgut ofendre a ningú i menys a
tècnics especialistes municipals. Li agradaria que li passaren l'informe o resposta per a estudiar si
hi ha algun error en la moció.

La Sra. Climent manifiesta que le resulta chocante que la moción alerte de las malas
condiciones y que los técnicos señalen que condiciones son óptimas. En todo caso, entiende que
si el criterio técnico es ése habrá que respetarlo.

VOTACIÓ 
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Se sotmet la Moció a votació i per majoria, s'acorda rebutjar-la per cinc vots en contra de:
Isabel Lozano Lázaro (Compromís), Luisa Notario Villanueva (Compromís), Glòria Tello
Company (Compromís), Pilar Bernabé García (Socialista) i Maite Ibáñez Giménez (Socialista),
un vot a favor de Amparo Picó Peris (Ciudadanos), i tres abstencions de Marta Torrado de Castro
(Popular), Julia Climent Monzó (Popular) i José Gosálbez Paya (Vox). 

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000015-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox, relativa a
"Aprovar un pla de rehabilitació i restauració dels ponts històrics de la nostra ciutat, amb
preferència en el pont del Real i de la Mar".

MOCIÓ

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

El Grupo Municipal de Vox, consciente de la imperiosa necesidad de prestar una mayor
atención en el mantenimiento, restauración y conservación de los puentes históricos de nuestra
ciudad, ha presentado diferentes iniciativas para que se interviniera sin mayor dilación sobre
ellos.

Aunque durante esta legislatura y hasta ahora, el servicio de patrimonio histórico y artístico
dependiente de la delegación de patrimonio y recursos culturales no tenía la competencia sobre
ellos, tal y como se nos respondió a preguntas formuladas por este grupo municipal; más tarde
por la inexistencia de asignación presupuestaria y recientemente por el procedimiento de
contratación para su adjudicación, lo cierto es que en estos tres años, poco o nada se ha realizado
sobre dichos bienes de patrimonio municipal.

Llegados a esta situación no podemos ni debemos demorar más una intervención integral
urgente y necesaria que frene el deterioro de los puentes de San José, Trinidat, y Serranos, pero
con la prioridad de los puentes del Real y del Mar.

Así, en concreto, en el Puente del Real se observa, más allá de las conclusiones que
deriven de un informe técnico sobre su consolidación y estructura, la necesidad del relleno de
fisuras y su cosido, la restauración de sus elementos pétreos, la restitución de juntas y sillares, el
tratamiento biocida, antisales y antihumedad y la consolidación e hidrofugación.

Por su parte, en el Puente del Mar, además de gran parte de las actuaciones definidas para
el puente del Real, es fundamental, como ya propuso este grupo municipal de Vox tanto en pleno
como en esta comisión, una restauración y rehabilitación del solado, hornacinas y escalinatas
diseñadas en su peatonalización por Javier Goerlich.

Por lo expuesto, el GRUPO MUNICIPAL VOX propone a la Comisión Informativa de
Bienestar y Derechos Sociales, Educación, Cultura y Deportes, para su debate y aprobación, si
procede, el siguiente

ACUERDO
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Único: Qué el Ayuntamiento de Valencia apruebe un plan de rehabilitación y restauración
de los puentes históricos de nuestra ciudad, con preferencia por el manifiesto deterioro que tienen
en el puente del Real y del Mar, en este último, incluyendo en su intervención el solado peatonal
diseñado por Goerlich". 

DEBAT

El Sr. Gosálbez explica la moción.

La Sra. Tello repetix el que tantes vegades ha dit, segons li diuen els tècnics. Els ponts no
són Bé d'Interés Cultura (BIC), sinó Bé de Rellevància Local (BRL) i no estan adscrits a
Patrimoni Històric. Va haver-hi una reunió per a assenyalar que des del Servici de Patrimoni
Històric mantindrien, encara que no siguen BIC ni BRL "musealizados", per la seua sensibilitat
amb el Patrimoni de la Ciutat, sempre que tinguen un pressupost per a això.

En el pressupost del 2022 se'ls ha assignat diners per a poder licitar el servei amb una
empresa de manteniment. Ja s'han fet els plecs, no sap en quin punt està la licitació, però sí que hi
haurà una empresa que assumirà la delegació.

Quan s'adjudique i se'ls adscriga els assumiran, però no la part de reasfaltatges que no els
correspon.

Finalitza indicant que el que es demana ja està en marxa.

VOTACIÓ 

Se sotmet la Moció a votació i per majoria, s'acorda rebutjar-la per cinc vots en contra de:
Isabel Lozano Lázaro (Compromís), Luisa Notario Villanueva (Compromís), Glòria Tello
Company (Compromís), Pilar Bernabé García (Socialista) i Maite Ibáñez Giménez (Socialista), i
quatre vots a favor de Marta Torrado de Castro (Popular), Julia Climent Monzó (Popular),
Amparo Picó Peris (Ciudadanos), i José Gosálbez Paya (Vox). 

 

Les respostes a les preguntes es remeten per PIAE i se li ha facilitat per escrit als regidors i
regidores que han preguntat i a cada Grup Polític. 

6 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000065-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Narciso Estellés Escorihuela, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre l'Avaluació del Pla Estratègic d'Habitatge referent a la construcció d'habitatge
social i altres mecanismes d'obtenció municipal d'aquesta".

PREGUNTA
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"1.- ¿Cuál es el balance del plan 2017-2021 respecto a la construcción municipal de
vivienda social?. Detallen construcciones, emplazamiento, coste y operatividad actual de dichas
construcciones.

2.- ¿Qué otros mecanismos de obtención municipal de stock de vivienda social se han
puesto en marcha dentro del plan 2017-2021 diferente a la propia construcción, y cuánta se ha
obtenido por medio de cada mecanismo? Detallen mecanismo de obtención y cantidades."

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1.- Quin és el balanç del pla 2017-2021 respecte a la construcció municipal d'habitatge
social? Detallen construccions, emplaçament, cost i operativitat actual d'estes construccions. 

Esta pregunta ja ha sigut contestada en la Comissió de Desenvolupament i Renovació
Urbana, Habitatge i Mobilitat del passat mes de febrer.

2.- Quins altres mecanismes d'obtenció municipal d’estoc d'habitatge social s'han posat en
marxa dins del pla 2017-2021 diferent a la pròpia construcció, i quanta s'ha obtingut per mitjà de
cada mecanisme? Detallen mecanisme d'obtenció i quantitats.

Ampliació parc municipal destinat a lloguer social: 

Adquisició de 8 habitatges per a lloguer social.
S'han adequat 14 habitatges per a lloguer social.
S'ha concedit subvenció per la Conselleria d'Habitatge i Arquitectura Bioclimàtica per a
adequar altres 4 habitatges més."

7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000066-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre alternatives de conciliació per a famílies amb menors durant els
festius de Falles, Setmana Santa i Pasqua".

PREGUNTA

"1-. ¿Nos pueden indicar por favor las alternativas de conciliación que se han llevado a
cabo paras las familias durante las fiestas escolares de Fallas?

2.- ¿Nos pueden indicar por favor las alternativas de conciliación previstas para las
familias durante las fiestas escolares de Semana Santa y Pascua?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació
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"El Ayuntamiento de València a través del Servicio de Educación, autoriza el uso de las
instalaciones de los centros educativos para que las AMPAs y AFAS puedan desarrollar
actividades educativas durante estos periodos no lectivos."

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000066-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre l'obertura dels menjadors escolars per a famílies amb menors amb
ajuda de menjador, famílies monoparentals i famílies en risc d'exclusió social".

PREGUNTA

"1.- ¿Nos pueden informar por favor de las medidas que han aplicado de apertura de los
comedores escolares durante las fiestas escolares de Fallas para familias con menores con bono
de comedor, familias monoparentales y familias en riesgo de exclusión social?

2.- ¿Nos pueden informar por favor de las medidas que se tienen previstas de apertura de
los comedores escolares durante las fiestas escolares de Semana Santa y Pascua para familias con
menores con bono de comedor, familias monoparentales y familias en riesgo de exclusión
social?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1.- Ens poden informar per favor de les mesures que han aplicat d'obertura dels menjadors
escolars durant les festes escolars de Falles per a famílies amb menors amb bo de menjador,
famílies monoparentals i famílies en risc d'exclusió social?

L'Ajuntament de València cobreix ajudes de menjador escolar per a escoles infantils i
guarderies durant el calendari escolar. En l'aplicació del calendari no es fa distinció entre
tipologies de famílies.

2.- Ens poden informar per favor de les mesures que es tenen previstes d'obertura dels
menjadors escolars durant les festes escolars de Setmana Santa i Pasqua per a famílies amb
menors amb bo de menjador, famílies monoparentals i famílies en risc d'exclusió social?

No escau."

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000066-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre rosegadors a la urbanització Aparelladors Nucli 8, passege Gola
de Pujol núm. 21".

PREGUNTA
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"La comunidad de vecinos de la urbanización Aparejadores Núcleo 8, paseo Gola de Pujol
nº 21, ha realizado una serie de actuaciones a su cargo, entre otras la instalación de coronas en
arbolado, para combatir la proliferación de roedores en los aledaños de su comunidad ante la falta
de actuaciones municipales ante esta situación.

1.- ¿Nos pueden indicar por favor qué actuaciones para el control de roedores se han
realizado en la zona indicada por parte del servicio municipal durante el 2021?

2.- ¿Qué actuaciones se van a llevar a cabo en 2022 desde el servicio de plagas municipal
para solucionar este problema en esta zona de Valencia y el mantenimiento de las actuaciones
realizadas por la comunidad de vecinos?"

RESPOSTA

Sr. García, regidor delegat de salut i consum responsable

"1. ¿Nos pueden indicar por favor qué actuaciones para el control de roedores se han
realizado en la zona indicada por parte del servicio municipal durante el 2021?

La Sección de Control de Plagas del Servicio de Sanidad y Consumo nos informa que la
unidad de trabajo de dicha Sección se basa en los Distritos Municipales. En base a esto, en el año
2021 se realizaron tratamientos contra plagas en la red de alcantarillado público del Distrito 19
(Poblats del Sur) durante los meses de enero, mayo y noviembre del año 2021.

Asimismo,  como proyecto especial, se trataron para control de cucarachas, los hidrantes
de bomberos en noviembre del 2021.

De los ciento trece avisos recibidos por parte de los ciudadanos, del citado distrito, solo
cinco de ellos estaban ubicados en la Gola de Puchol, siendo 3 de ellos por molestias por
mosquitos y dos de ellos por presencia de cucarachas.

En cuanto a expedientes abiertos del Distrito 19, se han recibido cuatro instancias de
molestias por mosquitos, cuatro instancias de molestias por cucarachas y nueve instancias por
molestias por roedores, ninguna de ellas ubicada en la Gola de Puchol.

2. ¿Qué actuaciones se van a llevar a cabo en 2022 desde el Servicio de plagas municipal
para solucionar este problema en esta zona de Valencia y el mantenimiento de las actuaciones
realizadas por la comunidad de vecinos?

La Sección de Control de Plagas, dependiente del Servicio de Sanidad y Consumo, nos
informa que la zona detallada está dentro de la zona de protección del Parque Natural de la
Devesa y Albufera, por lo que los tratamientos contra plagas se realizan exclusivamente en la red
de alcantarillado municipal, evitando la ingesta de los rodenticidas por otros animales y
minimizando los daños medioambientales que se pudieran producir.
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Es importante aclarar que una de las presas de los cernícalos son los roedores y que los
principios activos de los rodenticidas pueden ser acumulativos en la cadena trófica, es por este
motivo por el que los tratamientos se llevan a cabo de forma quirúrgica en la red de saneamiento
y, en todo caso, tras recibir avisos de la ciudadanía.

También nos informan que la colocación o instalación de los anillos antitrepamiento en las
palmeras no es competencia de la Sección de Control de Plagas, por lo que se sugiere transmitir
la pregunta al Servicio correspondiente."

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000066-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre l'ampliació de recursos de personal en els centres municipals de
servicis socials".

PREGUNTA

"1.- ¿Pueden indicarnos por favor a fecha de Marzo de 2022 si se han ampliado los
recursos de personal en los Centros Municipales de Servicios Sociales con respecto a la plantilla
de 2021 y en qué medida?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor Javier Copoví Carrión del Grup
Municipal Ciutadans a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a
celebrar en sessió de 24 de març de 2022, amb l’Assumpte “Sobre l'ampliació de recursos de
personal en els centres municipals de serveis socials”, s’aporten les respostes següents:

1.- Poden indicar-nos per favor a data de Març de 2022 si s'han ampliat els recursos de
personal en els Centres Municipals de Serveis Socials respecte a la plantilla de 2021 i en quina
mesura?

En el present exercici 2022 no s'ha produït cap incorporació de personal estructural en les
plantilles dels CMSS. L'increment de personal s'ha efectuat en el marc de programes d'ocupació.
Les dades, al respecte, són els següents:"

 

PSICÒLEG/A

 

TMTS

 

TIS

 

EDUC. SOCIAL

 

AUX. ADM.

 

PERSONAL
SUPORT

 

TOTAL

 

2

 

22

 

1

 

2

 

8

 

4

 

39
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11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre enviament d'ajuda a Ucraïna i acolliment de persones refugiades
ucraïneses".

PREGUNTA

"1-. ¿Nos pueden indicar por favor si se están siguiendo las recomendaciones de la FVMP
sobre la recogida y envío de ayuda humanitaria a Ucrania y que operativa de recepción,
coordinación y envío de ayuda humanitaria a Ucrania se ha establecido desde el Ayuntamiento de
València?

2.- ¿Pueden indicarnos qué recursos habitacionales de acogida para personas y familias
ucranianas se están disponiendo desde el Ayuntamiento, para cuantas personas y dónde?

3.- ¿Nos pueden indicar por favor si se están coordinando las acciones municipales de
ayuda a Ucrania y asistencia a personas refugiadas con la coordinadora de ONGs, Cáritas
diocesana, Juntos por la Vida y otras organizaciones de acción social?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada de cooperación al desenvolupament i migració

"1-. ¿Nos pueden indicar por favor si se están siguiendo las recomendaciones de la FVMP
sobre la recogida y envío de ayuda humanitaria a Ucrania y que operativa de recepción,
coordinación y envío de ayuda humanitaria a Ucrania se ha establecido desde el Ayuntamiento de
València?

Nos pusimos en contacto con la FVMP inicialmente y se siguen las recomendaciones de la
misma, si bien, informamos que es la Delegación de Seguridad ciudadana la que se encarga de
este asunto.

Pueden ver el conjunto de la información en:

https://www.valencia.es/cas/campa%C3%B1as-municipales/-/content/solidaridad-ucrania

2.- ¿Pueden indicarnos qué recursos habitacionales de acogida para personas y
familias ucranianas se están disponiendo desde el Ayuntamiento, para cuantas personas y dónde?

El Ayuntamiento tiene ya en marcha a día de hoy, dada la emergencia que tiene que
atender diariamente desde el inicio de la invasión bélica el pasado 24 de febrero, los siguientes
recursos:

- Albergue en convento La Purísima Alacuás (Fund. Amigó).

- Casal El Saler (Obra Mercedaria Valencia).
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- Pisos Torrent (Fund. Amigó).

- Pisos Paterna (Novaterra).

- Ampliación Pisos Valencia (Instituto social del trabajo-ISO).

- Complejo educativo Cheste (Terciarios Capuchinos).

- Casal d'Esplai de Rocafort.

TOTAL: 317.

Esta es una cifra que varía diariamente.

Además de esto se hacen derivaciones a plazas de la GVA, conforme nos las van
ofreciendo, para ir liberando plazas en los recursos municipales hacia los albergues juveniles de:
Benicasim, Piles, Moraira y Biar.

3.- ¿Nos pueden indicar por favor si se están coordinando las acciones municipales de
ayuda a Ucrania y asistencia a personas refugiadas con la coordinadora de ONGs, Cáritas
diocesana, Juntos por la Vida y otras organizaciones de acción social?

Se han mantenido contactos de coordinación con estas entidades, como puede deducirse de
la información web referida en el enlace de la respuesta a la preunta 1."

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Servici de protecció de dades a les víctimes de violència de gènere en el Espai
Dones".

PREGUNTA

"¿Cuál es el protocolo de actuación cuando una víctima de género solicita en el Espai
Dones asesoramiento para ejercer su derecho en materia de protección de datos e intimidad en el
ámbito del Ayuntamiento de València?"

RESPOSTA

Sra. Beamud, regidora delegada d’igualtat i politiques de génene i LGTBI

"Qualsevol dona que sol·licite ser atesa en l’Espai Dones i Igualtat o en la Unitat d’Igualtat
del Marítim és informada dels seus drets en matèria de protecció de dades de caràcter personal, a
l'efecte del qual signa una sol·licitud d'atenció que conté la clàusula de protecció de dades i la
informació addicional. 

Així mateix les participants en activitats i tallers també són informades i emplenen una
sol·licitud de participació que conté esta informació.
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També s'informa del tractament de dades personals en el cas que la usuària vulga
subscriure's per a rebre informacions periòdiques.

Tots els impresos han sigut elaborats per l’Espai Dones i Igualtat i supervisats per l'Oficina
del Delegat de Protecció de Dades. S'adjunta la sol·licitud d'atenció, la sol·licitud de participació
en activitats/tallers i l'autorització per a rebre informacions periòdiques.

Totes les professionals de l’Espai Dones i Igualtat i de la Unitat d’Igualtat del Marítim ha
realitzat els cursos de formació en matèria de protecció de dades incloses en el pla de formació
municipal i en el tractament de les dades obtingudes de les persones usuàries, apliquen totes les
normes de protecció que conté la normativa aplicable, així com les diferents recomanacions
emeses pel Delegat de Protecció de Dades municipal (deure d’informar, política de taules netes,
anonimització, notificacions, protecció de correus electrònics, etc.)."
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##ANEXO-1835216##

SERVICI D’IGUALTAT I POLÍTIQUES INCLUSIVES

31.44-210

Espai Dones
i Igualtat
València

PETICIÓ D’ATENCIÓ EN L’ESPAI DONES I IGUALTAT - UNITATS D’IGUALTAT
PETICIÓN DE ATENCIÓN EN EL ESPAI DONES I IGUALTAT - UNITATS D’IGUALTAT

DADES DE CONTACTE / DATOS DE CONTACTO

DADES REPRESENTANT / DATOS REPRESENTANTE

DADES SOL·LICITANT / DATOS SOLICITANTE (1)

DADES A L’EFECTE DE NOTIFICACIÓ / DATOS A EFECTOS DE NOTIFICACIÓN

Telèfon  / Teléfono

Nom de la via / Nombre de la vía

Codi postal / Código postal Municipi  / Municipio Província / Provincia  País

Lloc i data de naixement / Lugar y fecha de nacimiento Nacionalitat  / Nacionalidad Professió / Profesión País

Número Bis KmPlantaBloc / Bloque Escala / Escalera Porta / Puerta 

Valencià
Valenciano

Castellà
Castellano

Llengua  / Lengua Fax Adreça electrònica / Correo electrónico

Nom i cognoms / Nombre y apellidos Tipus d’identificació / Tipo de identificación       Número

Nom i cognoms o raó social / Nombre y apellidos o razón social Tipus de persona / Tipo de persona

JurídicaFísica

Tipus d’identificació / Tipo de identificación       Número

DNI NIE PAS.

DNI NIE NIF PAS.

Autoritze la notificació electrònica com a mitjà de notificació preferent (si és persona física o particular. No és el correu electrònic, es requerix certificat electrònic vàlid)
Autorizo la notificación electrónica como medio de notificación preferente (si és persona física o particular. No es el correo electrónico, se requiere certificado electrónico válido)

Com et va arribar informació d’este espai/unitat? / ¿Cómo te llegó información de este espacio/unidad?

Facebook Amigues / Amigas 

Cartells / Carteles

Professionals / Profesionales

Altres / Otros: Adreça electrònica / Correo electrónico 

 

A L’ALCALDIA DE L’AJUNTAMENT DE VALÈNCIA
1/2

SIGNATURA DE LA PERSONA SOL·LICITANT
FIRMA DE LA PERSONA SOLICITANTE

València,.................................................
(1) PROTECCIÓ DE DADES PERSONALS:  Les dades que heu facilitat en este formulari seran tractades per 

l’Ajuntament de València, en qualitat de responsable, per a la finalitat indicada en esta documentació i, sobre la 
base del que disposa el Reglament general de protecció de dades (UE) 2016/679, podeu exercitar els drets 
d’accés, rectificació, supressió i d’altres contemplats en el reglament esmentat, tal com s’explica en la informació 
addicional de protecció de dades que podeu consultar en el document annex o en este enllaç: http://www.valen-
cia.es/val/politica-privacitat. 

PROTECCIÓN DE DATOS PERSONALES: Los datos facilitados por Ud. en este formulario serán tratados por el 
Ayuntamiento de València, en calidad de responsable, para la finalidad indicada en esta documentación y, sobre la 
base de lo dispuesto en el Reglamento General de Protección de Datos (UE) 2016/679, Ud. podrá ejercitar los 
derechos de acceso, rectificación, supresión y otros contemplados en el citado reglamento, conforme se explica en 
la inform ación adicional sobre protección de datos que puede consultar en documento anexo o en este enlace: 
http://www.valencia.es/cas/politica-privacidad.    

SOL·LICITUD / SOLICITUD

La sotasignada SOL·LICITA ser atesa a l’Espai Dones i Igualtat - Unitats d’Igualtat.
La firmante SOLICITA ser atendida en el Espai Dones i Igualtat - Unitats d’Igualtat.
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INFORMACIÓ ADDICIONAL SOBRE PROTECCIÓ DE DADES
INFORMACIÓN ADICIONAL SOBRE PROTECCIÓN DE DATOS

Qui és el responsable del tractament de les vostres dades?
Identitat:            Ajuntament de València.
Adreça:             plaça de l'Ajuntament, 1, 46002 València
Telèfon:             963 52 54 78
Contacte Delegació de Protecció de Dades: oficinadpd@valencia.es

Amb quina finalitat tractem les vostres dades personals?

Quant de temps conservem les vostres dades?

Quina és la legitimació per al tractament de les vostres dades?

Les dades cedides tindran altres persones destinatàries?

Quins són els vostres drets quan ens faciliteu les dades?

- Teniu dret a obtindre la confirmació sobre si a l'Ajuntament 
de València s'estan tractant dades personals que vos 
afecten o no.

- Podeu accedir a les vostres dades personals, demanar la rectifi-
cació de les que siguen inexactes o, si és el cas, sol·licitar-ne la 
supressió quan, entre altres motius, les dades ja no siguen 
necessàries per a les finalitats que van ser arreplegades.

- En determinades circumstàncies podeu sol·licitar la limitació 
del tractament de les vostres dades. En este supòsit només 
les conservarem per a l'exercici o la defensa de reclamacions. 

- En determinades circumstàncies, i per motius relacionats amb 
la vostra situació personal, podeu oposar-vos al tractament de 
les vostres dades. En eixos supòsits l'Ajuntament de València 
deixarà de tractar-les, excepte per motius legítims imperiosos o 
l'exercici o la defensa de possibles reclamacions.

- Per a exercitar els vostres drets podeu formular una sol·licitud 
en qualsevol dels punts de registre d’entrada de l'Ajuntament,

 en la seua seu electrònica o en l’adreça de correu electrònic 
oficinadpd@valencia.es.

- També podeu formular reclamacions davant l'Oficina de la 
Delegació de Protecció de Dades Personals de l'ajuntament, 
per qualsevol dels canals assenyalats en el punt anterior, així 
com davant de l'Agència Espanyola de Protecció de Dades.

¿Quién es el responsable del tratamiento de sus datos?
Identidad:         Ayuntamiento de València
Dirección:         plaza de l'Ajuntament, 1, 46002 València
Teléfono:           963 52 54 78
Contacto Delegación Protección de Datos: oficinadpd@valencia.es

¿Con qué finalidad tratamos sus datos personales?

¿Por cuánto tiempo conservaremos sus datos?

¿Cuál es la legitimación para el tratamiento de sus datos?

¿Los datos cedidos tendrán otras personas destinatarias?

¿Cuáles son sus derechos cuando nos facilita sus datos?

- Tiene derecho a obtener confirmación sobre si en el Ayunta-
miento de València se están tratando datos personales que le 
conciernen, o no.

- Podrá acceder a sus datos personales, así como solicitar la 
rectificación de los que sean inexactos o, en su caso, solicitar 
su supresión cuando, entre otros motivos, los datos ya no 
sean necesarios para los fines para los que fueron recogidos.

- En determinadas circunstancias podrá solicitar la limitación del 
tratamiento de sus datos, en cuyo caso únicamente los 
conservaremos para el ejercicio o la defensa de reclamaciones.

- En determinadas circunstancias, y por motivos relacionados 
con su situación particular, podrá oponerse al tratamiento de 
sus datos. En dichos supuestos el Ayuntamiento de València 
dejará de tratarlos, salvo por motivos legítimos imperiosos, o el 
ejercicio o la defensa de posibles reclamaciones.

- Para ejercitar sus derechos podrá formular una solicitud ante 
cualquiera de los puntos de registro de entrada del Ayuntamien-
to, ante la sede electrónica del mismo, así como en la dirección 
de correo electrónico oficinadpd@valencia.es.

- Podrá, igualmente, formular reclamaciones ante la Oficina de la 
Delegación de Protección de Datos Personales del ayuntamiento 
por cualquiera de los canales indicados en el punto anterior, así 
como ante la Agencia Española de Protección de Datos.

2/2

L'Ajuntament de València tracta les vostres dades amb la finalitat 
de realitzar les gestions administratives correspo-nents al contin-
gut d’este formulari/document.

El Ayuntamiento de València trata sus datos con el fin de realizar 
las gestiones administrativas correspondientes al contenido de 
este formulario/documento. 

Les dades personals que proporcioneu es conserven durant tot 
el temps en què este expedient romanga en tramitació i/o en 
resolució de procediments derivats. Posteriorment, les dades es 
poden conservar, si és procedent, per a finalitats d’arxiu d’interès 
públic, d’investigació científica i històrica o finalitats d’estadísti-
ca.

Los datos personales proporcionados por usted se conservan 
durante todo el tiempo en que este expediente permanezca en 
tramitación y/o en resolución de procedimientos derivados. No 
obstante, posteriormente, los datos pueden ser conservados, en 
su caso, con fines de archivo de interés público, investigación 
científica e histórica o fines de estadística. 

Article 6.1. c) i e) i 9.2,h) del RGPD 2016/679 UE (obligació legal, 
interés públic i sistemes d’atenció social); article 25.2. o) de la 
Llei 7/1985, (LrBRL); LO 1/2004 (LOVG); LO 3/2007 (LOI); Llei 
7/2012 integral contra la violència sobre la dona en l'àmbit de la 
CV; Llei 9/2003, de la Generalitat, per a la igualtat entre dones i 
homes; Llei 8/2010, de règim local de la CV.

Artículo 6.1. c) y e) y 9.2,h) del RGPD 2016/679 UE (obliga-ción 
legal, interés público y sistemas de atención social); art. 25.2. o) 
de la Ley 7/1985 (LrBRL); LO 1/2004 (LOVG); LO 3/2007 (LOI); 
Ley 7/2012, integral contra la violencia sobre la mujer en el ámbito 
de la CV; Ley 9/2003, de la Generalitat, para la igualdad entre 
mujeres y hombres; Ley 8/2010, de régimen local de la CV.

Les dades facilitades no se cedixen a terceres persones, llevat 
que siguen comunicades a les entitats públiques o privades, a 
les quals siga necessari o obligatori cedir-les per a poder realit-
zar la gestió, així com en els supòsits previstos, segons llei. 
Tampoc són transferides a tercers països. 

Los datos facilitados no se ceden a terceras personas, salvo 
que sean comunicados a las entidades públicas o privadas, a 
las cuales sea necesario u obligatorio cederlos para poder 
realizar la gestión, así como en los supuestos previstos, según 
ley. Tampoco son transferidos a terceros países.
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##ANEXO-1835228##



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 q

X
jm

 s
T
S
n
 P

io
8
 i
N

2
Z
 s

R
Jh

 G
d
/1

 K
6
c=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 26/04/2022 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 24 DE MARÇ DE 2022 20



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 q

X
jm

 s
T
S
n
 P

io
8
 i
N

2
Z
 s

R
Jh

 G
d
/1

 K
6
c=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 26/04/2022 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 24 DE MARÇ DE 2022 21

##ANEXO-1835242##
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13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre situació de la licitació del concurs dels poliesportius de gestió indirecta".

PREGUNTA

"1.- ¿En qué situación se encuentra el proceso de licitación de los polideportivos de
Orriols, Marxalenes y Patraix?

2.- ¿Cuál ha sido el motivo de que se haya devuelto el expediente del Servicio de
Contratación al de Deportes?

3. ¿Se ha solventado dicha situación y se ha procedido a enviar de nuevo la documentación
al Servicio de Contratación?

3.- ¿Quién, o quienes, han solicitado acceso a la documentación de los pliegos actuales y
de los futuros de los citados polideportivos?

4.- ¿Nos pueden indicar el número de expediente de cada uno de los procesos de
licitación?"

RESPOSTA

Sra. Bernabé, regidora delegada d’esports

"1.- ¿En qué situación se encuentra el proceso de licitación de los polideportivos de
Orriols, Marxalenes y Patraix?

El proceso de licitación en sentido propio no ha sido iniciado, puesto que, por la Ley de
Contratos y restante legislación de aplicación, es necesario realizar una serie de trámites previos.

Precisamente se están realizando las actuaciones previas, estando bastante avanzadas las de
la concesión de Marxalenes.

Pueden solicitar los visores correspondientes de los expedientes del Servicio de Deportes
2021-411, 2021-412, 2022-88, respectivamente.

2.- ¿Cuál ha sido el motivo de que se haya devuelto el expediente del Servicio de
Contratación al de Deportes?

El Servicio de Contratación devolvió todos los expedientes de este tipo que estaban
tramitándose, a fin de adecuar los pliegos a los nuevos modelos aprobados por el acuerdo de la
Junta de Gobierno Local de 5 de febrero de 2021 y a la nueva legislación aplicable, por lo que no
se han podido empezar a tramitar anteriormente.
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3. ¿Se ha solventado dicha situación y se ha procedido a enviar de nuevo la documentación
al Servicio de Contratación?

Se han iniciado los trabajos para la preparación de la documentación de aquellas
concesiones que llevan más tiempo en situación de continuidad de servicio o que precisan de una
inversión más inmediata. Una vez se vayan superando las correspondientes fases y documentos
que ha impuesto la nueva legislación, se irá avanzando el resto de procedimientos.

4.- ¿Quién, o quienes, han solicitado acceso a la documentación de los pliegos actuales y
de los futuros de los citados polideportivos?

Los pliegos no están elaborados por el momento, por lo que nadie ha tenido acceso a los
mismos. En cuanto al modelo base, son los publicados por el Servicio de Contratación en la
intranet municipal.

5.- ¿Nos pueden indicar el número de expediente de cada uno de los procesos de licitación?

Se han iniciado actuaciones preparatorias en Abastos (2022-4), Marxalenes y Orriols, ya se
indicado anteriormente, Ayora (2022-62) y Patraix (2022-88)."

RESPOSTA

Sra. Notario, regidora delegada de gestió de recursos

"En aquests moments no existeix expedient de contractació obert."

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre el Servici d'Esports".

PREGUNTA

"La delegada de Deportes y presidenta del OAM de la FDM en el año 2020 modificó la
RPT de la FDM creando 6 plazas nuevas en relación a las competencias que se iban a asumir.

Por todo lo expuesto la concejala que suscribe presenta la siguiente pregunta:

1.- ¿Cuántas plazas se cubrieron en 2020, 2021 y cuántas están previstas cubrir este año?

2.- ¿Dichas plazas que función tienen y donde están trabajando?"

RESPOSTA

Sra. Bernabé, regidora delegada d’esports
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"Las preguntas como la presente referidas exclusivamente al ámbito competencial y de
gestión propio del Organismo Autónomo Fundación Deportiva Municipal, deben serle
trasladadas directamente a sus órganos de gobierno y no al Ayuntamiento para que sea la propia
Junta Rectora, contando con los servicios técnicos de la entidad, quien elabore la respuesta. En
dicha Junta Rectora se encuentran representados todos los grupos políticos.

Lo cual se indica siguiendo el criterio expresado por la secretaría municipal del área en
reiteradas ocasiones."

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre inversions d'Esports l'any 2022 i pendents de 2021".

PREGUNTA

"1.- ¿El Servicio de Deportes tiene elaborados los informes técnicos para desarrollar las
inversiones en materia deportiva en 2022? Indique donde y su situación actual.

2.- ¿El Servicio de Deportes ha adjudicado las obras de los vestuarios de hockey?

3.- ¿El Servicio de Deportes ha adjudicado la redacción del Proyecto de Ejecución del
Campo de Fútbol de Sociopolis?

4.- ¿El Servicio de Deportes ha adjudicado la instalación de la deshumectadora de Nazaret?
¿Cuándo se instaló la actual y si está operativa?

5.- ¿El Servicio de Deportes cuando ha adjudicado la instalación de la iluminación leds en
San Marcelino?

6.- ¿El Servicio de Deportes cuando ha adjudicado el equipamiento del Polideportivo de
Nou Moles? ¿El Ayuntamiento de València tiene constancia de en qué situación se encuentran
las obras del centro deportivo, es decir cuánto tiempo falta por ejecutar? ¿El ayuntamiento,
finalmente, llevará directamente la gestión o la adjudicará a un gestor privado?"

RESPOSTA

Sra. Bernabé, regidora delegada d’esports

"1.- ¿El Servicio de Deportes tiene elaborados los informes técnicos para desarrollar las
inversiones en materia deportiva en 2022? Indique donde y su situación actual.

Desde el Servicio de Deportes se tiene previsto ejecutar diversas obras, según la
consignación presupuestaria que consta en el presupuesto municipal aprobado. Al encontrarnos a
principio de año se están elaborando los informes técnicos precisos para su ejecución, en función
de las necesidades y de los recursos humanos existentes tanto en el Servicio de Deportes como en
el OA FDM, que actúa, en estos casos, como oficina técnica del Servicio.
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2.- ¿El Servicio de Deportes ha adjudicado las obras de los vestuarios de hockey?

Por el Servicio de Deportes se ha tramitado la contratación de la prestación de los servicios
de redacción del proyecto básico y de ejecución, así como la dirección facultativa y coordinación
de seguridad y salud de los vestuarios de hockey en el expediente 2021-479, aunque el
procedimiento de licitación es competencia del Servicio de Contratación, pudiendo consultar esa
información en el perfil del contratante.  

3.- ¿El Servicio de Deportes ha adjudicado la redacción del Proyecto de Ejecución del
Campo de Fútbol de Sociopolis?

El procedimiento de licitación no es competencia del Servicio de Deportes, pudiendo
consultar la plataforma de contratación. En cuanto al resto de trámites pueden consultar las
actuaciones solicitando visor del expediente del Serv. Deportes 2021-464, donde se tramita la
contratación de los servicios de redacción del proyecto de ejecución del campo de fútbol y
edificio de vestuarios de Sociópolis-Faitanar. En estos momentos se tienen que incorporar
remanentes para poder adjudicar.

4.- ¿El Servicio de Deportes ha adjudicado la instalación de la deshumectadora de Nazaret?
¿Cuándo se instaló la actual y si está operativa?

El procedimiento de licitación no es competencia del Servicio de Deportes, pudiendo
consultar la plataforma de contratación. En cuanto al resto de trámites pueden consultar las
actuaciones solicitando visor del expediente del Serv. Deportes 2021-478.

La anterior se instaló en el 2003 con la construcción del edificio. No tiene reparación
actual y por ello ha de sustituirse.

5.- ¿El Servicio de Deportes cuando ha adjudicado la instalación de la iluminación leds en
San Marcelino?

El procedimiento de licitación no es competencia del Servicio de Deportes, pudiendo
consultar la plataforma de contratación. En cuanto al resto de trámites pueden consultar las
actuaciones solicitando visor del expediente del Serv. Deportes 2021-440. En estos momentos se
tienen que incorporar remanentes para poder adjudicar.

6.- ¿El Servicio de Deportes cuando ha adjudicado el equipamiento del Polideportivo de
Nou Moles? ¿El Ayuntamiento de Valencia tiene constancia de en qué situación se encuentran
las obras del centro deportivo, es decir cuánto tiempo falta por ejecutar? ¿El ayuntamiento,
finalmente, llevará directamente la gestión o la adjudicará a un gestor privado?

El equipamiento del Polideportivo de Nou Moles todavía no se ha adjudicado, estando en
trámite el expte.

La obra Infraestructura Deportiva del Complejo Deportivo Nou Moles, cuyo inicio de
obras data del 10 de marzo de 2011, está siendo promovida y supervisada actualmente por la
Dirección General del Deporte y por tanto la Generalitat Valenciana, con financiación incluida en
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el Plan de Inversión Productiva (PIP). El Ayuntamiento de Valencia no tiene atribuciones y
competencias respecto de la misma ni de los plazos de ejecución.

Según se nos ha informado, la obra se halla en funcionamiento con los trabajos
ejecutándose con un poco de retraso.

Una vez recepcionada la obra por la Generalitat Valenciana y transferida al Ayuntamiento
de Valencia, con todos los equipamientos y pruebas de servicio realizados, se pondrá en
funcionamiento como servicio público deportivo.

La gestión corresponderá, como el resto de instalaciones deportivas municipales, al OA
Fundación Deportiva Municipal, a través del tipo y forma más adecuado para los intereses de los
usuarios y del Ayuntamiento de Valencia."

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre la gestió de les instal·lacions esportives de la ciutat de València".

PREGUNTA

"1.- La Fundación Deportiva Municipal cuenta desde hace meses con los distintos informes
para realizar los nuevos convenios de gestión de las distintas instalaciones deportivas de la
ciudad a través de clubes o federaciones.

Por todo lo expuesto, la concejala que suscribe presenta las siguientes preguntas.

1.- ¿Con cuántos clubes o federaciones se han formalizado los nuevos convenios de
gestión?

2.- ¿Con cuántos clubes o federaciones se han iniciado los trámites para gestionar las
instalaciones deportivas?

3.- En el caso de no haber formalizado ninguno ni haber iniciado trámites ¿Para cuándo se
tiene previsto?"

RESPOSTA

Sra. Bernabé, regidora delegada d’esports

"Las preguntas como la presente sobre convenios formalizados por la FDM, por tanto,
referidas exclusivamente al ámbito competencial y de gestión propio del Organismo Autónomo
Fundación Deportiva Municipal, deben serle trasladadas directamente a sus órganos de gobierno
-y no al Ayuntamiento- para que sea la propia Junta Rectora, contando con los servicios técnicos
de la entidad, quien elabore la respuesta. En dicha Junta Rectora se encuentran representados
todos los grupos políticos.
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Lo cual se indica siguiendo el criterio expresado por la secretaría municipal del área en
reiteradas ocasiones."

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000031-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Dones sense llar".

PREGUNTA

"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe, formula la pregunta
siguiente.

1.- ¿Cuántos recursos específicos para mujeres sin hogar tiene el Ayuntamiento?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades per la regidora Marta Torrado de Castro del
Grup Municipal Popular a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a
celebrar en sessió de 24 de març de 2022, amb l’Assumpte “Dones sense llar”, s’aporten les
respostes següents:

1. Quants recursos específics per a dones sense llar té l'Ajuntament?

Els recursos d'allotjament per a persones sense llar són mixtos. La distribució de places
d'home i dona es realitza en funció de la demanda en el primer nivell d'acolliment (albergs). És a
dir, de les persones en situació de carrer, si són dones, estes tenen sempre prioritat en l'accés als
recursos per la seua major vulnerabilitat. 

En el segon nivell d'intervenció, en el cas d'habitatges per a persones sense llar, sí
existeixen diversos habitatges exclusivament per a dones de les diferents entitats de la xarxa de
recursos que treballen amb les persones sense llar en col·laboració amb l'Ajuntament: Sant Joan
de Déu (1 vivenda per a dones), Casa Caridad (4 vivendes per a dones), Associació Natania (1
vivenda per a dones), Accem (1 vivenda per a dones)."

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000031-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Refugiats".

PREGUNTA
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"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe presenta las preguntas
siguientes:

1.- ¿Cuántos refugiados ucranianos están acogidos en el Casal de esplai de Rocafort?

2.- ¿Está el Ayuntamiento preparando más albergues para poder acoger a más personas
refugiadas de Ucrania? ¿Dónde?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada de cooperación al desenvolupament i migració

"1.- ¿Cuántos refugiados ucranianos están acogidos en el Casal d’esplai de Rocafort?

A fecha de 22/03/2022 son 25 las personas ucranianas alojadas en dicho recurso. Esta es
una cifra que varía diariamente.

2.- ¿Está el Ayuntamiento preparando más albergues para poder acoger a más personas
refugiadas de Ucrania? ¿Dónde?

El Ayuntamiento tiene ya en marcha a día de hoy, dada la emergencia que tiene que
atender diariamente desde el inicio de la invasión bélica el pasado 24 de febrero, los siguientes
recursos:

- Albergue en convento La Purísima Alacuás (Fund. Amigó).

- Casal El Saler (Obra Mercedaria Valencia).

- Pisos Torrent (Fund. Amigó).

- Pisos Paterna (Novaterra).

- Ampliación Pisos Valencia (Instituto social del trabajo-ISO).

- Complejo educativo Cheste (Terciarios Capuchinos).

- Casal d'Esplai de Rocafort.

Además de esto se hacen derivaciones a plazas de la GVA, conforme nos las van
ofreciendo, para ir liberando plazas en los recursos municipales hacia los albergues juveniles.

Más derivaciones a entidades con el mismo fin: Cáritas Gandía, Cáritas Valencia, AVC y
APIP-ACAM."
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19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000031-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Unitat d'igualtat".

PREGUNTA

"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Cómo es una obra con perspectiva de género e inclusiva? ¿Qué requisitos debe
reunir?"

RESPOSTA

Sra. Beamud, regidora delegada d’igualtat i politiques de génene i LGTBI

"En relació amb la pregunta formulada a la Comissió Informativa de Benestar i Drets
Socials, Educació, Cultura i Esports per la regidora Marta Torrado de Castro, en el seu nom i el
del Grup Municipal Popular, respecte de la Unitat d’Igualtat, s'informa:

Entenem l'urbanisme amb perspectiva de gènere i inclusiva en aplicació de la Llei 1/2019,
de 5 de febrer, de modificació de la Llei 5/2014, de 25 de juliol, d'Ordenació del Territori,
Urbanisme i Paisatge de la Comunitat Valenciana i del Decret legislatiu 1/2021 de 18 de juny,
del Consell, d'aprovació del text refós de la Llei d'Ordenació del Territori, Urbanisme i Paisatge.
Annex XII de Criteris i regles per a la planificació amb perspectiva de gènere.

En concret el projecte de la Unitat d’Igualtat de Torrefiel-Orriols s'ha realitzat tenint en
compte esta legislació i per tant amb l'elaboració del pertinent informe d'impacte de gènere. Així
mateix l'equip que redacta el projecte i realitza l'obra està compost de manera paritària, és a dir
almenys el 40% dels seus components són dones. En este cas el projecte i la direcció d'obra són
assumides per dones.

Amb l'Informe d'Impacte de gènere es tracta de tindre present en tot el procés, el principi
d'equitat o igualtat de gènere, per a assegurar que dones i homes es beneficien igualitàriament del
projecte. Per a això, s'ha de tindre present que aplicar el principi d'igualtat no és considerar un
model a continuar únic i igual per a totes les persones, ja que s'ha tendit a considerar la situació
dels homes com a model objecte de comparació (androcentrisme), com la situació desitjable a la
qual les dones s'han d'emmotlar, renunciant als seus valors, desitjos i aspiracions. Així doncs, es
tracta d'aplicar una igualtat que responga a les necessitats reals de les persones, tenint en compte
altres models que posen en valor la diversitat.

Més informació:

https://politicaterritorial.gva.es/documents/168489756/0/SET_cas_link.pdf/0cf2c19d-e679-4c10-810a-fea0dd4fb484"
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20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000031-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Instalacions esportives".

PREGUNTA

"En los últimos días, a través de distintos usuarios de diferentes instalaciones deportivas,
nos informan que las actuales concesionarias, tras varios años de prorrogas en la gestión de las
mismas, tienen previsto cesar la actividad en las próximas semanas. 

A este respecto, la concejala que suscribe formula, en su nombre y en el del Grupo
Municipal Popular, las siguientes:

1.- ¿Tiene conocimiento de estas circunstancias la Concejal responsable?
2.- En caso afirmativo, ¿Qué instalaciones serían las afectadas? ¿Desde cuándo?
3.- ¿Cómo tiene previsto dar continuidad la FDM la actividad en dichas instalaciones hasta la
r e s o l u c i ó n  d e l  n u e v o  c o n c u r s o ?
4.- ¿Qué avances se han producido desde el pasado mes Enero, en relación con los expedientes
de concesión para la explotación de instalaciones deportivas, actualmente prorrogadas su
gestión? Ruego información detallada de cada una de ellas.

RESPOSTA

Sra. Bernabé, regidora delegada d’esports

"1.- ¿Tiene conocimiento de estas circunstancias la Concejal responsable?

Sí que tiene conocimiento y se está trabajando para adoptar la mejor solución posible.

2.- En caso afirmativo, ¿Qué instalaciones serían las afectadas? ¿Desde cuándo?

Las instalaciones a que afecta la decisión adoptada por la UTE GESTIÓN ABASTOS y la
mercantil Sidecu, S.A., son precisamente las que están gestionando en la ciudad de València, las
piscinas de Ayora y Abastos.

3.- ¿Cómo tiene previsto dar continuidad la FDM la actividad en dichas instalaciones hasta
la resolución del nuevo concurso?

Por el momento se ha requerido a las empresas concesionarias para que procedan de forma
inmediata al mantenimiento del servicio, con apercibimiento de incurrir en las penalidades
correspondientes, de acuerdo a las directrices técnico-jurídicas que se formulan desde la
Secretaría y Asesoría Jurídica Municipal."
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21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000031-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Escoles Infantils primer cicle curse 2022/2023".

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántas unidades de EI1 hay en centros públicos de la ciudad de Valencia, en el
c u r s o  a c t u a l ?
2 . -  ¿ E n  q u é  c e n t r o s  s e  e n c u e n t r a n ?
3.- ¿Cuántas unidades de EI1 prevé crear el arreglo escolar provisional para el curso 2022/2023,
en los  centros públicos de la  ciudad de Valencia?
4.- ¿En qué centros se prevé la creación de las mismas?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

"La información solicitada no es competencia del Ayuntamiento. Deben dirigirse a la
Dirección General de Centros Docentes (Consellería de Educación, Cultura y Deportes) para
obtener dicha información."

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000031-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Mapa escolar 0-3".

PREGUNTA

"El Acuerdo Marco para la Recuperación y la Reconstrucción de la ciudad de Valencia, en
el contexto del Post Covid-19, establece en el Eje 3 línea 4 en el punto 17 lo siguiente:

“17. Accés universal a l’educació 0-3. Elaboració del mapa escolar. Desplegament d’una
xarxa d’escoletes publiques.

Elaborar un mapa escolar de necessitats a tots els barris de la ciutat. En funció de les
necessitats, desplegar una xarxa d’educació i escoletes públiques en col·laboració amb la
Generalitat…”

A la vista de ello:

1.- ¿Se ha elaborado el mapa escolar de 0-3 para determinar las necesidades de cada uno de
nuestros barrios? En caso afirmativo, facilitar copia del mismo. En caso negativo, ¿Cuál es la
causa de su no elaboración y ,en su caso, ¿en qué estado se encuentra? Facilitando copia de los
trabajos realizados hasta la fecha."
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RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

"La elaboración del mapa escolar es competencia de la Consellería de Educación, Cultura y
Deportes.

El Servicio de Educación colabora con la Consellería en el asesoramiento sobre la
idoneidad de apertura de aulas en los diferentes barrios buscando el equilibrio entre la demanda
de las familias y la oferta de escuelas públicas y privadas.

El mapa escolar para Educación Infantil incluye las mismas áreas de influencia que para el
resto de niveles educativos."

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000015-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a "Cens d'habitatge precari de la base informàtica de servicis socials".

PREGUNTA

"1. ¿Cuántas personas hay censadas en la base informática de servicios sociales de
vivienda precaria?

2. ¿Qué barrios aglutinan el mayor número de vivienda precaria censada en la base
informática de servicios sociales?

3. ¿Cuál ha sido el crecimiento anual desde el 2015 al 2021 del censo informático de
vivienda precaria?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

En relació amb les preguntes presentades pel regidor José Gosálbez Payá del Grup
Municipal Vox a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a celebrar
en sessió de 14 de març de 2022, amb l’Assumpte “Cens d'habitatge precari de la base
informàtica de serveis socials Censo”, s’aporten les respostes següents:

1.- Quantes persones hi ha censades en la base informàtica de serveis socials d'habitatge
precari?

Les dades de l'últim Cens d'Habitatge Precari corresponent a desembre del 2021 apareixen
comptabilitzades 1.253 persones que faciliten les seues dades de manera voluntària.

2.- Quins barris aglutinen el major número d'habitatge precari censat en la base informàtica
de serveis socials?
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A hores d’ara no podem oferir eixa informació, en l'actualitat estem intentant esmenar
aquesta dificultat. Les dades que podem facilitar corresponen a la demarcació de cadascun dels
CMSS:

Benimaclet: 27 persones
Campanar: 108 persones
Ciutat Vella: 11 persones
La Saïdia: 26 persones
Malva-rosa: 250 persones
Natzaret: 132 persones
Patraix: 28 persones
Quatre Carreres: 298 persones
Sant Marcelino: 252 persones
Salvador Allèn: 93 persones
Trafalgar: 28 persones

 3.- Quin ha sigut el creixement anual des del 2015 al 2021 del cens informàtic d'habitatge
precari? 

2015: 948 persones
2016: 1041 persones
2017: 1013 persones
2018: 942 persones
2019: 1060 persones
2020: 1194 persones
2021: 1253 persones

1.- ¿Cuántas personas hay censadas en la base informática de servicios sociales de vivienda
precaria? 

Los datos del último Censo de Vivienda Precaria correspondiente a diciembre del 2021
aparecen contabilizadas 1.253 personas que facilitan datos de manera voluntària.

2.- ¿Qué barrios aglutinan el mayor número de vivienda precaria censada en la base
informática de servicios sociales?

En estos momentos no podemos ofrecer esa información, en la actualidad estamos
intentando subsanar esta dificultad. Los datos que podemos facilitar corresponden a la
demarcación de cada uno de los CMSS:

Benimaclet: 27 personas 
Campanar: 108 personas 
Ciutat Vella: 11 personas 
La Saïdia: 26 personas 
Malvarrosa: 250 personas 
Nazaret: 132 personas 
Patraix: 28 personas 
Quatre Carreres: 298 personas 
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San Marcelino: 252 personas 
Salvador Allende: 93 personas 
Trafalgar: 28 personas 

3.- ¿Cuál ha sido el crecimiento anual desde el 2015 al 2021 del censo informático de
vivienda precaria?

2015: 948 personas 
2016: 1041 personas 
2017: 1013 personas 
2018: 942 personas 
2019: 1060 personas 
2020: 1194 personas 
2021: 1253 personas"

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000015-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a "Atenció a persones amb discapacitat l'any 2021".

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántas personas con discapacidad han atendido desde el servicio de bienestar social
e integración en el año 2021?

2.- ¿En qué número y tipo de discapacidad tenían las personas atendidas en el año 2021?

3.- ¿Cuántos de los atendidos eran personas con discapacidad auditiva?

4.- ¿Cuántos de los atendidos eran personas con discapacidad visual?

5.- ¿A cuántos de ellos se les tramitó ayudas económicas? ¿qué tipo y por qué importe?

6.- ¿A cuántos de ellos se les tramitó tarjetas de aparcamiento?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1.- Quantes persones amb discapacitat han atés des del servei de benestar social i
integració l'any 2021?

Durant l’any 2021 van ser ateses a l’OMAD 6165 persones, de les quals 3225 van ser
dones, 2922 homes i 18 entitats.

Respecte a la Secció d’Atenció a la Diversitat Funcional, es van atendre a 485 dones, 833
homes i es van realitzar 153 atencions amb entitats.
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Quant als CMSS van ser ateses 4.212 persones amb discapacitat.

2.- En quin número i tipus de discapacitat tenien les persones ateses l'any 2021?

Dades respecte als CMSS:

Física 1.477

Intel·lectual 535

Mixta 465

Malaltia Mental 10

Sensorial 276

Altres 1.449

Total 4.212

Pel que fa a l’OMAD, no es disposa de cap eina informàtica per a desagregar la tipologia
de discapacitat per persona usuària.

3.- Quants dels atesos eren persones amb discapacitat auditiva?

Ja ha sigut contestada en la resposta 2.

4.- Quants dels atesos eren persones amb discapacitat visual?

Ja ha sigut contestada en la resposta 2.

5.- A quants d'ells se'ls va tramitar ajudes econòmiques? quin tipus i per què import?

El sistema informàtic no pot oferir la informació sol·licitada.

6.- A quants d'ells se'ls va tramitar targetes d'aparcament?



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 q

X
jm

 s
T
S
n
 P

io
8
 i
N

2
Z
 s

R
Jh

 G
d
/1

 K
6
c=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 26/04/2022 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 24 DE MARÇ DE 2022 36

  Dones Homes Entitats TOTAL

En vigor 3.812 3.864 69 7.745

Concedides 784 749 7 1.540

Denegades 64 100 1 165

En tràmit 38 52 3 93

Sol·licitades per primera vegada en l’any 489 462 7 958

Renovacions concedides 379 401 3 783

Renovacions denegades 6 11 0 7

Cancel·lades per ús fraudulent 13 20 0 33

Intervencions TEMR (targetes estacionament mobilitat reduïda) per la Policia Local:

  TOTAL

Ciutat de València 59

Ajuntaments Comunitat Valenciana 42

Ajuntaments estat espanyol 14

Ajuntaments estrangers 2

1.- ¿Cuántas personas con discapacidad han atendido desde el servicio de bienestar social e
integración en el año 2021?

Durante el año 2021 fueron atendidas en la OMAD 6165 personas, de las cuales 3225
fueron mujeres, 2922 hombres y 18 entidades.

Respecto a la Sección de Atención a la Diversidad Funcional, se atendieron a 485 mujeres,
833 hombres y se realizaron 153 atenciones con entidades.

En cuanto a los Centros Municipales de Servicios Sociales (CMSS), fueron atendidas
4.212 personas con discapacidad.

2.- ¿En qué número y tipo de discapacidad tenían las personas atendidas en el año 2021?

Datos respecto a los CMSS:
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Física 1.477

Intelectual 535

Mixta 465

Enfermedad Mental 10

Sensorial 276

Otras 1.449

Total 4.212

En cuanto a la OMAD, no se dispone de ninguna herramienta informática para desagregar
la tipología de discapacidad por persona usuaria.

3.- ¿Cuántos de los atendidos eran personas con discapacidad auditiva?

Ya ha sido contestada en la respuesta 2.

4.- ¿Cuántos de los atendidos eran personas con discapacidad visual?

Ya ha sido contestada en la respuesta 2.

5.- ¿A cuántos de ellos se les tramitó ayudas económicas? ¿qué tipo y por qué importe?

El sistema informático no puede ofrecer la información solicitada. 

6.- ¿A cuántos de ellos se les tramitó tarjetas de aparcamiento?

  Dones Homes Entitats TOTAL

En vigor 3.812 3.864 69 7.745

Concedidas 784 749 7 1.540

Denegadas 64 100 1 165

En trámite 38 52 3 93

Solicitadas por primera vez en el año 489 462 7 958

Renovaciones concedidas 379 401 3 783

Renovaciones denegadas 6 11 0 7

Canceladas por uso fraudulento 13 20 0 33

Intervenciones TEMR (tarjetas estacionamiento movilidad reducida) por la Policía Local:"
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  TOTAL

Ciudad de Valencia 59

Ayuntamientos Comunidad Valenciana 42

Ayuntamentos Estado Español 14

Ayuntamientos Extranjeros 2

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000015-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a "Actuacions del SAUS l'any 2021".

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántas actuaciones realizó el SAUS en el año 2021?

2.- ¿A cuántas personas prestó asistencia de urgencia social en el 2021?

3.- De Ellas ¿cuántas fueron en horario de mañana, tarde y noche? ¿Cuántas en días
laborables y cuantas en días festivos?

4.- En relación a las intervenciones ¿Cuántas fueron a personas con pérdida de autonomía
funcional total o parcial? ¿Cuántas por abandonos de personas mayores? ¿Cuántas por abandonos
de personas menores? ¿Cuántas por intentos de suicidio?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1.- Quantes actuacions va realitzar el SAUS l'any 2021?

1.819 actuacions.

2.- A quantes persones va prestar assistència d'urgència social en el 2021?

1.120 persones ateses.

3.- D'elles quantes van ser en horari de demà, vesprada i nit? Quantes en dies laborables i
quantes en dies festius?

1.609 en horari vesprada-nit.

210 horari de matí.

4.- En relació a les intervencions,
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Quantes van ser a persones amb pèrdua d’autonomia funcional total o parcial? 18.

Quantes per abandons de persones majors? 37 majors.

Quantes per abandons de persones menors? 19 menors en risc.

Quantes per intents de suïcidi? 13 tentatives.

1.- ¿Cuántas actuaciones realizó el SAUS en el año 2021?

1.819 actuaciones.

2.- ¿A cuántas personas prestó asistencia de urgencia social en el 2021?

1.120 personas atendidas.

3.- De ellas ¿cuántas fueron en horario de mañana, tarde y noche? ¿Cuántas en días
laborables y cuantas en días festivos?

1.609 en horario de tarde-noche.

210 horario de mañana.

4.- En relación a las intervencions,

¿Cuántas fueron a personas con pérdida de autonomia funcional total o parcial? 18

¿Cuántas por abandonos de personas mayores? 37 mayores.

¿Cuántas por abandonos de personas menores? 19 menores en riesgo.

¿Cuántas por intentos de suicidio? 13 tentativas."

26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000015-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a "Xec escolar curs 2021-2022".

PREGUNTA

"1.- De las familias beneficiarias ¿Cuántas tienen la condición de familias numerosas?

2.- De las familias beneficiarias ¿Cuántas tienen el hijo solicitante de la ayuda con
minusvalía reconocida?

3.- De las familias beneficiarias ¿Cuántas tienen todos los miembros de la unidad familiar
en situación de desempleo?
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4.- De las familias beneficiarias ¿Cuántas tienen únicamente la nacionalidad española?

5.- De las familias beneficiarias ¿Cuántas son familias residentes legales procedentes de
otros países? ¿Qué cinco países de procedencia son los mayoritarios y en qué numero?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

"Respecto a las 5 cuestiones planteadas, el programa departamental del cheque escolar no
proporciona estadísticas globales respecto a las circunstancias personales o familiares de los
beneficiarios de esta ayuda, independientemente de que la condición de familia numerosa, la
diversidad funcional y las situaciones de desempleo sean criterios de baremación existentes en
las bases de la convocatoria de ayuda de cheque, curso 21/22 y que, por tanto, sean valorados en
cada solicitud individual."

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000015-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a "Manteniment de els quinze encreuaments inventariades".

PREGUNTA

"1.- A fecha 11 de marzo ¿Qué cruces de las quince inventariadas requieren trabajos de
mantenimiento y conservación?

2.- ¿Cuándo está prevista la intervención técnica en cada caso en el año 2022?

3.- ¿En qué cruces se hicieron actuaciones de mantenimiento y conservación en el 2021?
¿En qué fechas? ¿En qué consistieron las intervenciones en cada caso?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1.- A fecha 11 de marzo ¿Qué cruces de las quince inventariadas requieren trabajos de
mantenimiento y conservación?

En concreto se precisa realizar los siguientes trabajos de mantenimiento correctivo y de
conservación preventiva, en las cruces que se indican a continuación:

- R1.000006 La cruz de término nuevo acceso a Barcelona, desplazada por las obras de
remodelación de la CV-21, precisa de limpieza de grafitis en pedestal y escultura metálica, junto
a tratamiento anticorrosión del conjunto de piezas metálicas.

- R1.000010 La cruz de término de Masarrochos precisa reponer y nivelar el pavimento
sobre el que descansa, junto a limpieza superficial de la piedra, rejuntado de la basa y
reconstrucciones volumétricas puntuales en zona de capitel.
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2.- ¿Cuándo está prevista la intervención técnica en cada caso en el año 2022?

El Servicio de Patrimonio Histórico tiene conocimiento de las diferentes afecciones que
muestran ambas cruces, la intervención en ellas se llevará a cabo en el momento en el que se
determine a nivel técnico, siguiendo los criterios que siempre seguimos en nuestro Plan de
Recuperación del Patrimonio.

3.- ¿En qué cruces se hicieron actuaciones de mantenimiento y conservación en el 2021?
¿En qué fechas? ¿En qué consistieron las intervenciones en cada caso?

Entre finales del 2021 y inicios del 2022, se realizaron intervenciones de restauración en la
Cruz de Faitanar."

28 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000015-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a "Ermita del Puig propietat de l'Ajuntament de València".

PREGUNTA

"1.- ¿En qué fecha finaliza el convenio de concesión suscrito por el Ayuntamiento de
Valencia el 4 de mayo del 2017?

2.- ¿Se pretende prorrogar dicho convenio?

3.- ¿Cuál es la última fecha del informe del cesionario sobre su estado y mantenimiento
remitida al Ayuntamiento de València?

4.- ¿Cuántas y qué intervenciones anuales ha realizado el cesionario desde mayo del 2017?

5.- ¿Han realizado los técnicos del servicio de patrimonio visita de inspección en los meses
de enero y febrero del 2022 para ver el estado del mismo? ¿en qué fechas?

6.- Si la respuesta es afirmativa ¿Qué conclusiones tiene el informe?

7.- Si es negativa ¿En qué fecha está prevista la realización de inspección técnica?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1.- ¿En qué fecha finaliza el convenio de concesión suscrito por el Ayuntamiento de
Valencia el 4 de mayo del 2017?

El plazo finaliza el 3 de mayo de 2022.

2.- ¿Se pretende prorrogar dicho convenio?
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El Ayuntamiento de El Puig de Santa María ya ha manifestado su deseo de prorrogar por
un año más el convenio.

3.- ¿Cuál es la última fecha del informe del cesionario sobre su estado y mantenimiento
remitida al Ayuntamiento de València?

El verano pasado se comunicó incidencia sobre una palmera del conjunto monumental de
la Ermita que se vio afectada por el picudo rojo y que fue solucionado por el propio
Ayuntamiento del Puig, según prescripciones del convenio. No obstante, el Ayuntamiento conoce
su estado pues mantiene conversaciones con el Ayuntamiento del Puig, que debe comunicarnos
cualquier incidencia relativa al inmueble, tal como se ha hecho.

4.- ¿Cuántas y qué intervenciones anuales ha realizado el cesionario desde mayo del 2017?

La nombrada anteriormente.

5.- ¿Han realizado los técnicos del servicio de patrimonio visita de inspección en los meses
de enero y febrero del 2022 para ver el estado del mismo? ¿en qué fechas?

Desde la oficina administrativa se ha solicitado informe a la Oficina Técnica de Museos y
Monumentos el 8 de febrero del corriente y el informe se recibirá en breve.

6.- Si la respuesta es afirmativa ¿Qué conclusiones tiene el informe?

Todavía no se ha emitido.

7.- Si es negativa ¿En qué fecha está prevista la realización de inspección técnica?

La siguiente visita está prevista, tras las Fallas,  en cuanto el tiempo lo permita."

29 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000031-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Centre d'arts escèniques 'Bombalino'".

PREGUNTA

"Los Presupuestos Municipales de este año incluyen una partida económica de
2.208.205,60 euros para la rehabilitación y acondicionamiento de las naves industriales de
propiedad municipal situadas en la Calle Mariano Cuber, en el barrio del Cabanyal-Canyamelar,
para su destino como centro de artes escénicas.

1.- ¿En qué estado de tramitación se encuentra este proyecto a la fecha de contestación de
la presente pregunta? ¿Se ha sacado ya a licitación el concurso para la ejecución de las citadas
obras? ¿Cuál es el precio base de licitación?
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2.- En caso afirmativo, ¿se ha adjudicado ya el contrato para la reforma de las naves
municipales de la Calle Mariano Cuber? ¿Por qué importe? ¿Cuándo se espera que tengan
comienzo estas obras? ¿Cuál será su plazo de ejecución?

3.- ¿Cuál será el régimen concreto de gestión del futuro Centro Bombalino una vez se
acondicionen las naves conforme a su nuevo destino cultural? ¿Cuál será su relación con el
cercano Teatro El Musical a efectos de su gestión?

4.- ¿Cuándo se prevé que pueda abrir sus puertas este espacio, para uso y disfrute de los
vecinos del Cabanyal-Canyamelar? En todo caso, ¿se espera que esté funcionando a pleno
rendimiento antes de los próximos comicios locales?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’acció cultural

"1.- ¿En qué estado de tramitación se encuentra este proyecto a la fecha de contestación de
la presente pregunta? ¿Se ha sacado ya a licitación el concurso para la ejecución de las citadas
obras? ¿Cuál es el precio base de licitación?

El Centro de Artes Escénicas “Bombalino”, su expediente, se encuentra en estos momentos
en supervisión por parte del Servicio de Arquitectura municipal. Hasta que este informe no sea
positivo y se tenga el proyecto de actividad aprobado por la Generalitat, no podrá aprobarse
técnicamente el proyecto redactado por los licitadores, y por tanto, licitar la ejecución de las
citadas obras.

2.- En caso afirmativo, ¿se ha adjudicado ya el contrato para la reforma de las naves
municipales de la Calle Mariano Cuber? ¿Por qué importe? ¿Cuándo se espera que tengan
comienzo estas obras? ¿Cuál será su plazo de ejecución?

3.- ¿Cuál será el régimen concreto de gestión del futuro Centro Bombalino una vez se
acondicionen las naves conforme a su nuevo destino cultural? ¿Cuál será su relación con el
cercano Teatro El Musical a efectos de su gestión?

En principio, se prevé, la gestión directa por la propia entidad local.

En cuanto a su relación con el TEM, con esta iniciativa se busca complementar el campo
de acción del teatro, dando forma a un espacio específico que pueda acoger residencias,
masterclass o, también, exhibición de trabajos que sirvan de modelo para la programación del
citado espacio.

4.- ¿Cuándo se prevé que pueda abrir sus puertas este espacio, para uso y disfrute de los
vecinos del Cabanyal-Canyamelar? En todo caso, ¿se espera que esté funcionando a pleno
rendimiento antes de los próximos comicios locales?

Cuando estén finalizadas las obras y dotado el Centro de las instalaciones previstas para su
puesta en marcha."
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30 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000031-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Centre Arqueològic de la Almoina".

PREGUNTA

"El pasado día 27 de diciembre, el Ayuntamiento de Valencia declaró desierto el concurso
para la ejecución del nuevo proyecto museográfico del Centro Arqueológico de la Almoina, con
una inversión superior a los 130.000 euros, al no haberse presentado ofertas económicas. Mejor
suerte correría, en cambio, el concurso para la redacción del proyecto básico y de ejecución para
la reparación de las filtraciones de agua de la cubierta para la adecuación de la instalación de
climatización del centro arqueológico, con un presupuesto de 31.836 euros, abriéndose los
primeros sobres de las dos ofertas presentadas al concurso, correspondientes al arquitecto Carlos
Campos y a la empresa RAIZDE3, S.L.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

1.- ¿Cuándo espera el Ayuntamiento de Valencia volver a sacar a licitación el contrato para
la renovación del proyecto museográfico del Centro Arqueológico de la Almoina? ¿Qué
modificaciones se introducirán en las condiciones económicas de los pliegos para evitar que
vuelva a quedar desierto este concurso?

2.- ¿Se ha adjudicado ya el contrato para la reparación de las filtraciones de agua de la
cubierta y para la adecuación de la instalación de la climatización del centro arqueológico? En
caso afirmativo, ¿en qué fecha? ¿Cuándo se prevé que se inicien las citadas obras? ¿Cuál será el
plazo de ejecución de las mismas?

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1.- ¿Cuándo espera el Ayuntamiento de Valencia volver a sacar a licitación el contrato
para la renovación del proyecto museográfico del Centro Arqueológico de la Almoina? ¿Qué
modificaciones se introducirán en las condiciones económicas de los pliegos para evitar que
vuelva a quedar desierto este concurso?

S'ha optat per exercir l'opció del negociat sense publicitat contemplat en l'art. 168 de la
Llei 9/2017 LCSP al no haver-se presentat cap oferta. En aquest cas no es poden introduir
modificacions en les condicions econòmiques només convidar directament a empreses que
vulguen participar.

2.- ¿Se ha adjudicado ya el contrato para la reparación de las filtraciones de agua de la
cubierta y para la adecuación de la instalación de la climatización del centro arqueológico? En
caso afirmativo, ¿en qué fecha? ¿Cuándo se prevé que se inicien las citadas obras? ¿Cuál será el
plazo de ejecución de las mismas?
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 S'ha adjudicat el contracte de serveis per a la redacció del projecte bàsic i d'execució per a
la reparació de les filtracions d'aigua de la coberta per a l'adequació de la instal·lació de
climatització del centre arqueològic el 14/03/22. Una vegada es dispose d'aqueixa informació es
tramitarà el pertinent contracte d'obres."

31 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000031-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Desaparició del bust de Constantí Llombart".

PREGUNTA

"El pasado mes de febrero Lo Rat Penat denunciaba la desaparición del busto de su
fundador, Constantí Llombart (1848-1893), del pedestal en que se encontraba ubicado en los
Jardines del Real desde su realización en el año 1928.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes:

1.- ¿Qué actuaciones concretas se han realizado desde el Ayuntamiento de Valencia para
localizar el paradero del busto dedicado a Constantí Llombart?

2.- ¿Ha denunciado el Consistorio su desaparición ante la Unidad de Patrimonio de la
Policía Autonómica? ¿Cuál ha sido el resultado de estas pesquisas?

3.- ¿Se ha localizado ya la pieza escultórica de referencia? En su caso, ¿dónde se
encontraba? ¿Se han detectado daños en la misma derivados del robo?

4.- Ante los numerosos incidentes sufridos en el tiempo, ¿piensa realizarse una réplica de
la citada escultura, tal y como ha demandado Lo Rat Penat?

5ª.- De atenderse esta petición, ¿ha pensado ya el Servicio de Patrimonio
Histórico-Artístico en qué espacio se custodiaría la obra escultórica original?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1.- ¿Qué actuaciones concretas se han realizado desde el Ayuntamiento de Valencia para
localizar el paradero del busto dedicado a Constantí Llombart?

Des del moment en què rebem l'avís del robatori del bust a Constantí Llombart, notificat
pel Servei de Jardineria Sostenible (Secció Tècnica de manteniment i obres de Jardins Zona
Nord) els quals s'encarreguen del manteniment dels Jardins del Real on se situava en origen la
peça, el Servei de Patrimoni Històric i Artístic es persona als Jardins per a la comprovació dels
fets.

Se certifica la desaparició del mateix i es parla amb la funcionària conserge dels jardins per
a concretar dades necessàries per a interposar la denúncia.
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En tot moment se segueix el protocol d'actuació consensuat amb l'Àrea de Protecció
Ciutadana per a aquesta mena de situacions, consistent en què una vegada es té coneixement del
fet en qüestió, des del Servei de Patrimoni Històric i Artístic denunciem els fets al Comissari
Principal Cap de les Unitats de Districte de la Divisió Territorial Operativa de València, al qual
se l'informa de tot l'esdevingut perquè coordine els avisos a Policia Autonòmica i a responsables
de la Unitat de Districte afectada, al costat dels serveis municipals que poden ajudar en la cerca
de la peça.

Hui dia, seguim en contacte directe amb el Comissari per si hi ha canvis o novetats en la
cerca del bust.

2.- ¿Ha denunciado el Consistorio su desaparición ante la Unidad de Patrimonio de la
Policía Autonómica? ¿Cuál ha sido el resultado de estas pesquisas?

Com s'indica en la pregunta anterior, sí que estan al corrent.

No és competència del nostre servei informar sobre una investigació policial.

3.- ¿Se ha localizado ya la pieza escultórica de referencia? En su caso, ¿dónde se
encontraba? ¿Se han detectado daños en la misma derivados del robo?

No.

4.- Ante los numerosos incidentes sufridos en el tiempo, ¿piensa realizarse una réplica de
la citada escultura, tal y como ha demandado Lo Rat Penat?

No per el moment.

5.- De atenderse esta petición, ¿ha pensado ya el Servicio de Patrimonio
Histórico-Artístico en qué espacio se custodiaría la obra escultórica original?

No, donat que no es contempla en aquests moments la realització de la rèplica."

32 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre licitació i concurs de les Falles Municipals de 2023".

PREGUNTA

"1.- ¿La delegación de Cultura Festiva ha iniciado los trámites para licitar el concurso de
las Fallas Municipales de 2023?

2.- ¿Cuál será el presupuesto de la Falla Municipal de 2023?

3.- ¿Cuál será el presupuesto de la Falla Municipal Infantil de 2023?"
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RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva

1.- La Delegació de Cultura Festiva a través del Servei de Cultura Festiva, va iniciar els
tràmits per a la licitació i concurs de les Falles municipals 2023 el 14 de febrer de 2022.

Actualment el referit expedient es troba en el Servei de Fiscal de la Despesa per a la seua
fiscalització.

2.- El pressupost per a la Falla gran municipal 2023 s'ha fixat en 217.300 €.

3.- El pressupost per a la Falla infantil municipal 2023 s'ha fixat en 30.210 €."

33 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre resolució contracte il·luminació de les Falles Municipals de 2020".

PREGUNTA

"1.- La delegación de Cultura Festiva ha resuelto a mitad de febrero el contrato de
iluminación de las fallas municipales de 2020. ¿Cuál es el motivo de haberse resuelto al cabo de
dos años dicho contrato y sí ya se ha abonado a la mercantil adjudicataria el pago en concepto de
indemnización correspondiente al 3% del importe de la prestación sin ejecutar?"

RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva

"El contracte d'il·luminació per a les falles municipals 2020, que es van suspendre el 10 de
març, tramitat en l'expedient del Servei de Cultura Festiva 01904/2020/284, es troba actualment
en tràmit de resolució en el Servei de Contractació, concretament en l'expedient 04101/2020/34."

34 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre els patrocinis i convenis per a celebrar les Falles de 2022".

PREGUNTA

"1.- ¿La delegación de Cultura Festiva cuántos contratos de patrocinio y/o convenios, con
quién los ha formalizado y qué ingreso se ha percibido para la celebración de las fiestas falleras
de 2022?

2.- ¿La Junta Central Fallera cuánto dinero tiene asignado en la partida correspondiente de
patrocinio en los presupuestos de 2022?
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3.- ¿La Junta Central Fallera cuántos contratos y/o convenios ha formalizado para la
celebración de las fiestas falleras de 2022, con quien así como cuánto dinero ha incluido en los
mismos y ha ingresado?"

RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva

"1.- La Delegació de Cultura Festiva a través del Servei de Cultura Festiva no ha realitzat
cap contracte de patrocini relacionat amb les Falles 2022.

No obstant això, si ha signat un Conveni amb l'entitat A Punt per a la retransmissió dels
actes més rellevants de les Falles 2022.

2.- La quantitat pressupostada com a ingressos en el pressupost per patrocini publicitari
ascendeix a CENT VEINTIDOS MIL EUROS.

3.- Junta Central Fallera ha subscrit els següents contractes de patrocini:

1.- Patrocini en espècie amb l'entitat “ACTUACIONS VEDAT MEDITERRANEA, S.L.”
consisteix en la cessió gratuïta de deu vehicles FORD del 21 de Febrer al 21 de març de 2022
valorat en SET MIL CENT SETANTA-SET EUROS.

2.- La mercantil “EL CORTE INGLES, S. A.” es compromet a realitzar les següents
aportacions:

- Aportació en efectiu de SET MIL EUROS.

- Aportació en espècie valorada en MIL DOS-CENTS TRENTA-SET EUROS:

2 altaveus d'alt voltatge LG 0K75 One 1000W.

20 taules altes plegables Trip Camp i Platja el Corte Inglés.

Valor conjunt de les aportacions HUIT MIL DOS-CENTS TRENTA-SET EUROS
(8.237,00 €).

3.- Patrocinador HEINEKEN ESPAÑA, S. A. es compromet a abonar a esta entitat la
quantitat de DUES MIL SIS-CENTS VINT-I-QUATRE EUROS (2.624,00 €) més IVA.

4.- EDITORIAL MIC, SL, en conjunt, ONCE MIL CINC-CENTS EUROS.

- Realització dels programes de festes amb els actes fallers” (20.000 exemplars), valorats
en SIS MIL CINC-CENTS EUROS.

- Aportació econòmica CINC MIL EUROS.
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5.- Empresa IKEA IBERICA, S.A Unipersonal Aportació del material de dibuix infantil
per a tots els participants del concurs. TRES MIL QUATRE-CENTS SETANTA-UN EUROS
(3.471,00 euros) més IVA.

6.- COCA-COLA EUROPEAN PARTNERS IBÈRIA, S.L.O., import conjunt VINT-I-UN
MIL QUATRE-CENTS HUIT EUROS:

• 6.000 euros en efectiu.

• 24.000 botelles d'aigua de 350 cc per a la seua utilització en actes de JCF durant tot l'any,
per valor de 4.320 euros.

• 7.200 unitats de refrescos per a la seua utilització durant tot l'any, per valor de 3.888
euros.

• 4 estand combinats premium per a esdeveniments de 4 hores de duració i 150 persones
aproximadament per esdeveniment, per valor de 7.200 euros.

Les prestacions en metàl·lic estan pendent d'abonar.

7.- ESCOLA D'ESTUDIS SUPERIORS ESIC SACERDOTS DEL CORAZON DE JESUS
PADRE REPARADORS patrocinador de l'acte de lectura de premis Falles 2022 per import
conjunt de SET MIL CINC-CENTS EUROS més IVA:

• Aportació dinerària de DOS MIL CINC-CENTS EUROS més IVA.

• Aportació no dinerària de realització d'un estudi de repercussió en mitjans de Junta
Central Fallera gràcies als principals esdeveniments/actes que poden ser patrocinables per tercers
amb l'objectiu de poder identificar l'abast i visibilitat d'estos espais, valorat en CINC MIL
EUROS més IVA."

35 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre contractes menors formalitzats per al desenvolupament de les falles 2022".

PREGUNTA

"1.- ¿La Delegación de Cultura Festiva cuántos contratos menores ha formalizado para el
desarrollo de las fiestas falleras de 2022?

2.- ¿La Delegación de Cultura Festiva cuántos contratos menores ha formalizado
adjudicando varios servicios en el mismo?"

RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva
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"1.- La Delegació de Cultura Festiva a través del Servei de Cultura Festiva ha realitzat les
següents contractacions mitjançant la figura del contracte menor:

- COLLA LA BRAMA (Tabal i Dolçaina Missa de Sant Josep en la Catedral): 650,00 €.

- ENTRADA DE BANDES (12 bandes de música) : 950,00 €.

1. ATENEU MUSICAL DEL PORT

2. C.I.M. BENIMACLET

3. SOCIETAT UNIÓ MUSICAL DE BENIMODO

4. BANDA DE MÚSICA DE CAMPANAR

5. C.I.M. CASTELLAR-L’OLIVERAL

6. A. C. FALLA JERÒNIMA GAL·LÉS

7. CENTRE DE MÚSICA I DANSA NATZARET

8. AGRUPACIÓ MUSICAL SAN JOSÉ DE PIGNATELLI

9. AGRUPACIÓ MUSICAL SANTA CECILIA DEL GRAU

10. AGRUPACIÓ MUSICAL SANTA CECILIA DE SEDAVÍ

11. C.I.M. TENDETES

12. C.I.M. BANDA DE TORREFIEL

- DRETS D'AUTOR ARTICLES LLIBRET DE FALLA MUNICIPAL (6 contractes).

1. ALBA FLUIXÀ PELUFO : 770,00 €.

2. JOSEP ANTONI FLUIXÀ VIVAS: 770,00 €.

3. ISABEL PUIG MIR : 140,00 €.

4. JUAN JOSÉ MEDINA BONILLA : 140,00 €.

5. LUCÍA MÁRQUEZ MARTÍNEZ: 140,00 €.

6. MARIA JOSE PICÓ GARCÉS: 140,00 €.

- GRÀFIQUES VIMAR, S.L. (Diversos treballs d'impremta): 13.450,00 € + 21% IVA:
1.996,60 € TOTAL: 15.446,60 €.
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- ALVIR ESDEVENIMENTS (graderies, tarima, llum i so per a l'acte de l'homenatge a les
falleres per les Forces Armades i Guàrdia Civil): 14.900,00 € + 21% IVA: 3.129,00 €. TOTAL:
18.029,00 €.

- IL·LUMINACIONS JUST (Il·luminació Falla Municipal): 6.670,00 € + 21% IVA:
1.400,70 €. TOTAL: 8.070,70 €.

- CULTURAMA (Visita guiada falla infantil): 1.052,73 € + 10% IVA: 105,27. TOTAL:
1.158,00 €.

- PINAZO DECORACIONES (Escenari entrada bandes, Cadires Cant Estoreta, Escenari
Parc Bombers, Cadires Ofrena Pl. Verge): 4.980,40 € + 21% IVA: 1.045,89. TOTAL: 6.026,29 €.

- LLOGUER INFRAESTRUCTURES IBENTO (W.C., casetes i rafals Pl. Ajuntament,
mascletaes en barris i castells Tram IX): 7.165,00 € + 21% IVA: 1.504,65. TOTAL: 8.669,65 €.

- CREU ROJA (Serveis sanitaris): 14.800,00 €.

- SEGURETAT, VIGILÀNCIA I PROTECCIÓ SAFOR (Vigilància actes fallers):
11.869,00 € + 21% IVA: 2.492,49. TOTAL: 14.361,49 €.

- BRODATS REGISOL (Lanyards per a portar acreditacions): 780,00 € + 21% IVA:
163,80 €. TOTAL: 943,80 €.

- MAQUINÀRIA CAMPOS I PAVIA (4 Plataformes, carretó elevador: 2.680,15 €.
Cistella articulada 20 metres: 400,15 €).

- MATECO LLOGUER DE MAQUINÀRIA (3 plataformes): 503,54 € + 21% IVA:
105,74 €. TOTAL: 609,28 €.

- VICENTE LLOPIS BRAZAL (Disseny il·luminació falla municipal 2022): 2.178,00 €.

- ESTUDIO MENTA, S.L. (Creativitat imatge gràfica Falles 2022): 18.029,00 €.

2.- La Delegació de Cultura Festiva a través del Servei de Cultura Festiva, en esta ocasió,
no ha realitzat este tipus de contractacions."

36 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre estat execució de l'estudi 'Ciutat de l'Artista Faller. Bases Estratègiques per a
recuperar i transformar'".

PREGUNTA
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"La delegación de Cultura Festiva adjudicó en noviembre de 2020 el desarrollo del estudio
“Ciudad del Artista Fallero. Bases Estratégicas para recuperar y transformar” cuyo documento se
entregó en marzo de 2021 incluyendo plazos de desarrollo.

Por todo lo expuesto, la concejala que suscribe presenta las siguientes preguntas:

1.- ¿La delegación de Cultura Festiva que compromisos incluidos en el estudio para
desarrollar en 2021 ha desarrollado? En el caso de no haberse formalizado ninguno indiquen
motivos.

2.- La Delegación de Cultura Festiva cuánto dinero ha asignado en los presupuestos de
2022 para el desarrollo del citado estudio?

3.- La Delegación de Cultura Festiva en el caso de no haber desarrollado ninguno de los
objetivos incluidos para 2021 y 2022 ¿Tiene previsto reformular dichos objetivos para otros años
o encargará la realización de alguno de ellos como la redacción del Plan Director previsto para el
año pasado?"

RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva

"Com molt bé diu vostè a la seua pregunta es tracta d’un estudi. Com a tal serveix per a
tindre informació adequada en la presa de decisions, però la proposta de terminis de
desenvolupament aportada en l’estudi no te en compte les necessitats administratives,
pressupostaries i burocràtiques i, com a tal, només ha de prendre’s com una guia per a
desenvolupar el Pla.

De fet no és la Regidoria de Cultura Festiva la que ha de fer les inversions al no tindre
competències en urbanisme, activitats, mobilitat, i un llarg etc.

Una vegada decidida la posada en marxa del Pla, es revisaran les anualitats dels objectius."

37 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre retolació de carrer al Pare Pedro Arrupe".

PREGUNTA 

"1.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico nos puede informar sobre la situación de la
petición de rotular el vial que comunica la calle Gaspar Bono con la Gran Vía Fernando El
Católico con el nombre de Padre Pedro Arrupe solicitado hace varios meses al ayuntamiento?"

RESPOSTA 

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals
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"1.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico nos puede informar sobre la situación de la
petición de rotular el vial que comunica la calle Gaspar Bono con la Gran Vía Fernando el
Católico con el nombre de Padre Pedro Arrupe solicitado hace varios meses al ayuntamiento?

  La solicitud ha generado el expediente 02000/2021/365 del Servicio de Recursos
Culturales.

La última actuación del mismo ha sido la emisión del informe por parte de la sección de
Territorio del Servicio de Sociedad de la Información, y a continuación se elaborará la propuesta
de acuerdo para proponer la denominación de dicho vial a la Junta de Gobierno Local previo
dictamen de la Comisión Informativa de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports."

38 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre el dia del Teatre a la ciutat de València".

PREGUNTA

"La Comisión de Bienestar Social y Derechos Sociales, Cultura, Educación y Deportes
aprobó, a propuesta de este grupo municipal en su sesión del mes de septiembre de 2019, la
celebración del Día del Teatro en Valencia con los siguientes puntos aprobados en dicha reunión,
tal como figura en el acta de la misma:

1.- Qué los técnicos del Área de Acción Cultural del Ayuntamiento de Valencia programen
distintas actividades para promover el Día del Teatro en Valencia en 2020, y años sucesivos, en
los recintos municipales y en las zonas próximas a los espacios con actividades de calle.

2.- Qué en coordinación con la Asociación Valenciana de Empresas de Teatro y Circo y
otros colectivos se realice un acto institucional sobre la jornada mundial cuyo protagonista sea un
actor valenciano.

3.- Qué el Ayuntamiento de Valencia en coordinación con Avetid y la Asociación de
Actores y Actrices Profesionales Valencianos celebren distintas actividades con motivo de esa
jornada."

Por todo lo expuesto, la concejala que suscribe presenta las siguientes preguntas:

1.- ¿Qué actividades se están programando y/o gestionando para celebrar el día del Teatro
en recintos municipales y sus zonas próximas?

2.- ¿Qué actor o actriz valenciana será la protagonista del acto institucional?

3.- ¿Qué actividades se están programando, o gestionando, con AVETID o la Asociación
de Actores y Actrices Profesionales Valencianos?
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4.- ¿Qué contratos menores se han adjudicado para celebrar dicha efemérides y con quien
se han contratado así como su gasto?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’acció cultural

"1.- ¿Qué actividades se están programando y/o gestionando para celebrar el día del Teatro
en recintos municipales y sus zonas próximas?

Teatro el Musical - TEM.

Sábado 26 y domingo 27 de marzo a las 19,30 horas.

La Máquina de Turing de Claudio Tolcachir.

2.- ¿Qué actor o actriz valenciana será la protagonista del acto institucional?

El actor Daniel Grao que es el protagonista de la obra citada anteriormente.

3.- ¿Qué actividades se están programando, o gestionando, con AVETID o la Asociación
de Actores y Actrices Profesionales Valencianos?

La colaboración se está centrando en las campañas de inicio de temporada teatral en la
ciudad de València.

4.- ¿Qué contratos menores se han adjudicado para celebrar dicha efemérides y con quien
se han contratado así como su gasto?

Este año 2022 se ha diseñado un cartel institucional para celebrar el Día Internacional que
está incorporado en los MUPIS de la ciudad de València desde el día 28 de febrero. El día 27 de
marzo colgará una lona en el balcón del Ayuntamiento con motivo de la celebración de dicho día.

Se ha tramitado un contrato menor para la adjudicación de los trabajos de diseño e
impresión, conjuntamente, con el visto bueno de la Secretaría Municipal. Dichos trabajos han
tenido un coste de 4.200,01 euros (IVA incluído). La adjudicataria ha sido Patricia Bolinches."

39 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre la situació de l'Arxiu Intermedi".

PREGUNTA

"1.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico tiene previsto instalar aparatos de control de
temperatura y de humedad en el Archivo Intermedio?
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2.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico contempla la compra de archivadores estancos
para el Archivo Intermedio a lo largo de este año?

3.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico desde cuando tiene conocimiento de que un
ventanal está en el suelo desde hace dos años?

4.- ¿Qué medidas tiene previsto adoptar la delegación para mejorar las condiciones de la
sala de atención al público donde hay signos de goteras?

5.- El Archivo Inermedio alberga dos pianos en sus dependencias ¿Nos puede indicar su
procedencia, desde cuándo los tiene el ayuntamiento y sí va a adoptar alguna medida como
conocer si pueden estar operativos?

6.- El Archivo Intermedio tiene en sus dependencias una pieza de las Torres de Serranos
¿Desde cuándo se encuentra en dicho archivo? ¿Desde cuándo tiene conocimiento la delegación
de Patrimonio Histórico de su existencia? ¿Tiene previsto restaurarla en el proceso de
intervención previsto en las torres?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico tiene previsto instalar aparatos de control de
temperatura y de humedad en el Archivo Intermedio?

2.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico contempla la compra de archivadores estancos
para el Archivo Intermedio a lo largo de este año?

El Servei de Patrimoni Històric i Artístic està estudiant reorganitzar els espais destinats a
l'Arxiu.

Per tant, fins que es prenga una decisió final no s'escometran inversions que no tinguen una
utilitat posterior.

3.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico desde cuando tiene conocimiento de que un
ventanal está en el suelo desde hace dos años?

Des que es va produir, havent-se sol·licitat al Servei competent, que és el de Centrals
Tècnics, la seua reparació.

4.- ¿Qué medidas tiene previsto adoptar la delegación para mejorar las condiciones de la
sala de atención al público donde hay signos de goteras?

Idem.

5.- El Archivo Intermedio alberga dos pianos en sus dependencias ¿Nos puede indicar su
procedencia, desde cuándo los tiene el ayuntamiento y sí va a adoptar alguna medida como
conocer si pueden estar operativos?
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El piano al qual es refereix la pregunta forma part dels béns mobles de patrimoni artístic
adscrits a la Secció de Museus. Està situat en el magatzem de Vara de Quart, on es troben els
magatzems de les peces mobles de museus. Està on ha d'estar, en una sala que abans estava
ocupada totalment per la Secció d'Inventari i Registre, que ara es comparteix amb la secció
d'Arxius.

Es troba en aqueixa situació des d'abans de l'any 2015.

6.- El Archivo Intermedio tiene en sus dependencias una pieza de las Torres de Serranos
¿Desde cuándo se encuentra en dicho archivo? ¿Desde cuándo tiene conocimiento la delegación
de Patrimonio Histórico de su existencia? ¿Tiene previsto restaurarla en el proceso de
intervención previsto en las torres?

Es desconeix. Aquesta Regidoria pot afirmar que estava en aqueixes dependències i en
aqueix estat l'any 2015. No es té intenció de restaurar-la pel moment."

40 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre l'itinerari històric encarregat al cronista de la ciutat Vicent Baydal".

PREGUNTA

"La delegación de Patrimonio Histórico adjudicó en diciembre de 2021 al cronista de la
ciudad de Valencia, Vicent Baydal, un cargo honorífico y sin abonos económicos, la realización
de un itinerario histórico de la plaza del Ayuntamiento con una duración de una semana. La
citada delegación en una pregunta nos respondió que aún estaba desarrollando el encargo cuando
ya ha transcurrido sobradamente la duración del mismo.

1.- ¿El Cronista de la Ciudad de Valencia, Vicent Baydal, y el investigador, Rafael Solaz,
han entregado el trabajo adjudicado mediante contrato menor, con el número de expediente
E-02001-2021-001176-00, para redactar los contenidos y selección de material gráfico para
insalar puntos de información sobre la evolución histórica de la plaza del Ayuntamiento, con un
plazo de una semana? Indiquen cuando se entregó y sí sobrepaso el tiempo de adjudicación de
una semana."

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1.- ¿El Cronista de la Ciudad de Valencia, Vicent Baydal, y el investigador, Rafael Solaz,
han entregado el trabajo adjudicado mediante contrato menor, con el número de expediente
E-02001-2021-001176-00, para redactar los contenidos y selección de material gráfico para
insalar puntos de información sobre la evolución histórica de la plaza del Ayuntamiento, con un
plazo de una semana? Indiquen cuando se entregó y sí sobrepaso el tiempo de adjudicación de
una semana.
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El professor Vicent Baydal i l’investigador Rafael Solaz van entregar en un temps molt
breu uns continguts històrics i uns materials gràfics associats per a construir els punts
d’informació històrica sobre la plaça de l’Ajuntament.

Estudiats per part del Servici de Patrimoni Històric, se’ls va demanar que ampliaren alguns
punts i algunes imatges i que lligaren més acuradament la part gràfica i textual.

Recentment se’ls ha consultat sobre els canvis sol·licitats i ens han comunicat que el treball
està molt avançat.

En el moment que es dispose de la proposta definitiva, s’incorporarà a PIAE."

41 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre situació dels tres rellotges de sol de propietat municipal".

PREGUNTA

"La delegación de Patrimonio Histórico comunicó, a ésta concejala, la relación de todos los
relojes de sol existentes en el término municipal indicando cuáles son propiedad del
Ayuntamiento de Valencia.

1.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico nos puede indicar si tiene algún documento
sobre el estado de conservación de los relojes de sol existentes en el Edificio del Centro
Meteorológico de Valenci, ubicado en los Jardines de Viveros; en la alquería de la calle Grabador
Enguidanos s/n; en la Ermita de Vera?. En el caso de tener dicho documento pedimos se nos
adjunte.

2.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico ha realizado, o tiene previsto realizar, una
inspección sobre la situación de los relojes de sol existentes en los citados inmuebles de
propiedad municipal?

3.- ¿El reloj de sol existente en el inmueble de los Viveros Municipales es de propiedad
municipal?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico nos puede indicar si tiene algún documento
sobre el estado de conservación de los relojes de sol existentes en el Edificio del Centro
Meteorológico de Valenci, ubicado en los Jardines de Viveros; en la alquería de la calle Grabador
Enguidanos s/n; en la Ermita de Vera?

En el caso de tener dicho documento pedimos se nos adjunte.
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2.- ¿La delegación de Patrimonio Histórico ha realizado, o tiene previsto realizar, una
inspección sobre la situación de los relojes de sol existentes en los citados inmuebles de
propiedad municipal?

3.- ¿El reloj de sol existente en el inmueble de los Viveros Municipales es de propiedad
municipal?

Cap d'estos rellotges es propietat del nostre servei, li podem dir que en relació als rellotges
de sol cal informar en primer lloc que estos elements, segons la Llei 4/1998, d'11 de juny, del
Patrimoni Cultural Valencià, en la Disposició addicional cinquena, apartat 2, es considera que
tenen protecció genèrica els rellotges de sol anteriors al segle XX.

En aquest sentit cal informar:

- L'edifici del Centre Meteorològic de València és de l'any 1944.

- El rellotge de sol situat en l'alqueria del carrer Gravador Enguídanos és de l'any 1991, tal
i com es pot vore al mateix rellotge.

- L'ermita de Vera va ser sotmesa a un procés de restauració en els anys 2003-2004 per part
de la Universitat Politècnica. En este moment es va col·locar el rellotge actual sobre el lloc que
ocupava el quadrant antic. En la fitxa del catàleg de Béns i Espais Protegits que declara BRL
l´ermita i el molí de Vera no apareix l'esmentat rellotge com a element protegit.

Per tant, cap dels rellotges anteriorment citats té cap grau de protecció i la Regidoria de
Patrimoni i Recursos Culturals no té competències sobre cap d'ells."

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les nou hores i quaranta-cinc minuts, la
Presidència alça la sessió, de la qual s’estén la present acta que firma la Sra. Presidenta i que jo,
el Secretari, certifique.


